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KONYA”nın En Büyük
Dijital Baskı Merkezi

Uzay için geri sayım

Türkiye'nin ilk uzay yolcusu Alper Gezeravcı, "Gele-
cek nesillerimizin öz güvenini ayağa kaldıracak ve 
hayallerini kısıtlamalarına mahal bırakmayacak çok 

değerli bir göreve adım atıyoruz" dedi.
  n HABERİ SAYFA 6'DA

İSTİHDAM BÖLGESİ!

GAZZE’DE ÖLÜM YAĞIYOR! Konya’da ulaşım 
ucuz ve konforlu

KARATAY’DAN SOSYAL 
HAYATA BÜYÜK KATKI

Konya protokolünün eşleri, Karatay Belediyesi Kent 
Konseyi Kadın Meclisi tarafından yürütülen “Atölye 
Karatay”ı ziyaret ederek, kadınların sosyal hayatına 

dokunan projeden dolayı ilgililere teşekkür etti. 
n HABERİ SAYFA 4'TE

CUMA BULUŞMALARI 
BEREKETLİ GEÇİYOR

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı Cuma 
Buluşmaları kapsamında Buhara Mahallesi Tevhid 

Camii’nde vatandaşlarla bir araya geldi. Başkan Pek-
yatırmacı, her fırsatta vatandaşla biraraya geldiklerini 

söyledi.  n HABERİ SAYFA 5'TE

AKŞEKER FABRİKA SATIŞ 
MAĞAZALARI AÇIYOR

AKŞEKER markalı başta et olmak üzere, sucuk-
tan pastırmaya, kavurmadan salama, kokoreçten 
köfteye kadar birçok ürün firmanın kendi satış 
mağazalarında satılacak.  n HABERİ SAYFA 3'TE

Kalitesizse 
tehlike var! 

Veli Öncan 
yeni yerinde

Öğrenciler 
Aksa’yı haykırdı

Kalitesiz su ısıtıcılarına karşı 
uyarılarda bulunan Tınmaz 
Küçük Ev Aletleri Mağaza 
Müdürü Hasan Taşçı, “Top-
lumumuzda ketıla çok para 
vermek anormal kaçıyor. 
Ama su ısıtıcısı deyip geç-
memek gerekiyor” ifadesini 
kullandı.  n HABERİ SAYFA 2'DE

Veli Öncan Premium Cars yeni 
plazasında hizmete başladı. Veli 
Öncan Premium Cars Yönetim 
Kurulu Başkanı Veli Öncan, hiz-
metlerini yeni yerlerinde daha 
üst sıralara taşıma hedefinde 
olduklarını söyledi.
n HABERİ SAYFA 7'DE

Bozkır ilçesine bağlı Sarıoğ-
lan Zeki Gülistan Bütüner 
İmam Hatip Ortaokulu’nda 
kanayan yaramız Kudüs ile 
ilgili farkındalık etkinlikleri 
gerçekleştirildi. Öğrenciler 
Bozkır’ın ortasında Aksa’yı 
haykırdılar.  
n HABERİ SAYFA 4'TE

KAR YOK, 
HAVA SICAK
Geçtiğimiz yıllara göre bu kış Konya’da kuraklık göze çarpıyor. Hem kar hem de yağ-
mura hasret kalındığı gibi sıcaklıklar da mevsim normallerinin üstünde seyrediyor

 Rapora göre 
Konya’da toplam 

12 organize sanayi 
bölgesi bulunuyor. 
Bu organize sanayi 
bölgelerinin toplam 
alanı 5.971,3 hektar 

olurken, bin 470 
tahsisli parselde, 

68 bin 900 kişiye is-
tihdam sağlanıyor.
  n HABERİ SAYFA 5'TE

Konya Sanayi Oda-
sı (KSO) 2023 yılı 

Konya Ekonomi Ra-
poru’nu kamuoyuy-
la paylaştı. İhracat, 
OSB, Konya Sanayi-
si Hakkında Genel 
Bilgiler, Tasarım ve 
Ar-Ge merkezleri, 
Kapasite Raporu 
İstatistikleri gibi 

bilgiler yer alıyor. 

Ayrıca İsrail'in Gazze Şeridi'ne 7 Ekim'de 
başlattığı saldırılardan bu yana art arda 
13 haftadır on binlerce kişinin Mescid-i 
Aksa'ya namaz kılmak için ulaşmasını 

engelleyen ciddi kısıtlamalar uyguluyor.
  n HABERİ SAYFA 8'DE

Konya’nın ulaşımda 
konforlu ve ucuz olduğu-
na dikkat çeken Başkan 
Altay, “Bir yılda otobüs 
ve tramvaylarımızla 102 
milyon 415 bin 205 yolcu 
taşıyarak ülkemiz nüfu-

sundan daha fazla taşıma 
hizmeti verdik” dedi.
  n HABERİ SAYFA 3'TE

Dünyadan gelen ateşkes çağrılarına 
rağmen İsrail, Gazze Şeridi'ndeki 

saldırılarına devam ediyor. İsrail'in 
Gazze'ye düzenlediği saldırılarda 

öldürülen Filistinlilerin sayısı 22 bin 
600'e yükseldi. 

ARTIK YAĞIŞ VE SOĞUK GELMELI!
Meteoroloji tarafından yapılan açıklamalarda 

Konya’da kar yağışının etkili olacağı söylense de bu 
gecikmeden hem üretici hem de vatandaş endişeli. 
SÜ Ziraat Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Süley-
man Soylu, “Şu an için sahada bir sıkıntı yok fakat 

yüksek rekolte beklentisi için artık yağışlı soğuk kış 
koşullarının gelmesi gerekiyor” açıklaması yapmıştı.

BEŞERI FAKTÖRLER ÇEVREYI BOZDU! 
Çevre Mühendisleri Odası Konya İl Temsilcisi İlker 

İrioğlu ise, kuraklığın en büyük sebebinin beşeri 
faktörler olduğunu vurguladı. İrioğlu, “Tüm şartlar 

böyle devam ederse, insanlar kendisini düzeltmez-
se, yenilenebilir enerjilere dönüşüm hızlanmazsa, 
çevreyi kirleten etkenleri azaltmaya yönelik tedbir-
lere uymazsak dünyamızı bozmaya devam ederiz” 

dedi. n HABERİ SAYFA 2'DE

‘Batı medyası 
soykırıma ortak oluyor’03 Soğuk ve yağışlı

hava bekleniyor05 Doğal gaza erişebilen 
71,3 milyon!06

Konya kış ayında bahar havası yaşıyor

“

“
Ilker Irioğlu
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Geçtiğimiz yıllara göre bu kış 
Konya’da kuraklık göze çarpıyor. 
Hem kar hem de yağmura hasret 
kalındığı gibi sıcaklıklar da mevsim 
normallerinin üstünde seyredi-
yor. Meteoroloji tarafından yapılan 
açıklamalarda Konya’da kar yağı-
şının etkili olacağı söylense de bu 
gecikmeden hem üretici hem de 
vatandaş endişeli. Bunun yanında 
Selçuk Üniversitesi Ziraat Fakültesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Süleyman 
Soylu, sosyal medya hesabından 
yaptığı paylaşımda: “Şu an için sa-
hada bir sıkıntı yok fakat yüksek 
rekolte beklentisi için artık yağışlı 
soğuk kış koşullarının gelmesi gere-
kiyor. Ayrıca şu an yaşadığımız so-
ğuk sıcak dengesizliği ve ilk çıkışta 
bitki hassasiyetinin artması nedeni 
ile yapraklarda mantari etkiyi andı-
ran soğuk zararı belirtilerini yaygın 
görüyoruz” ifadelerini kullanmıştı. 
Çevre Mühendisleri Odası (ÇMO) 
Konya İl Temsilcisi İlker İrioğlu ise, 
bu kuraklığın en büyük sebebinin 
beşeri faktörlerden kaynaklandığını 
vurguladı. 

MEVSİMLER ARTIK ESKİSİ 
GİBİ DEĞİL 

Konya’daki iklim kuraklığının 
çevreyi hor kullanmak ve kirlet-
meye devam etmekten kaynaklan-
dığına dikkat çeken İlker İrioğlu, 
dünyanın artık kaldırılabilir kirlilik 
seviyesinin, kendisini yenileyebil-
me sınırının geçtiğini açıkladı. İlker 
İrioğlu, iklim değişikliği olacağının 
öngörüldüğünü ve gerçekleştiğini 
ifade ederek, “Artık mevsimler eski-

si gibi olmuyor, yazlar daha kurak, 
daha sıcak, bahar ayları daha az ya-
ğışlı, kışlar karsız geçmeye başladı. 
Şu anki orta yaş nesil bile çocuk-
luğunu, gençliğini hatırlıyor, karla 
oynadığı zamanları, kardan dolayı 
okulların sık sık tatil edildiğini çok 
iyi hatırlıyor. Artık son yıllarda bun-
ları yaşamıyoruz. Şöyle bir baktığı-
mızda, son on yılda hatırladığımız 
belki bir kıştır. Onun dışında artık 
kışlarımız karsız geçiyor. Konya 
merkez ise çevre ilçelere göre daha 
önce de az yağış alıyordu. Artık bu 
durum daha da belirgin hale gel-
meye başladı. Umuyoruz tedbirler 
alarak, alınan tedbirlere uyularak 
bu durum daha da kötüye gitmez” 
diye konuştu. 

KURAKLIĞIN EN TEMEL SEBEBİ: 
BEŞERİ FAKTÖRLER 

İklim değişikliği ve kuraklığın en 
büyük sebeplerinden birisinin beşe-
ri faktörler olduğunun altını çizen 

İlker İrioğlu, insan faaliyetlerinin, 
doğanın kendi kendini tamir ede-
meyeceği, yenileyemeyeceği, kal-
dıramayacağı kadar dünyayı tahrip 
ettiğini kaydetti. Dünya kaynakları-
nın, sanayinin gelişmesinden itiba-
ren, özellikle son yüzyılda çok kötü 
bir şekilde kullanıldığından bahse-
den İrioğlu, “Elbette yaşamak için 
kullanacağımız ürünleri üretme-
miz gerek. Ancak bunları üretirken 
çevremizi korumayı özellikle sanayi 
devriminin, sanayi gelişiminin ilk 
başlarında unuttuk, önemseme-
dik, ‘hele bir kalkınalım daha sonra 
tedbirleri alırız’ dedik. Bunu ülke-
miz için söylemiyorum, tüm dünya 
bunu yaptı. Özellikle gelişmiş ülke-
ler. Artık tedbirleri almanın zamanı. 
Daha doğrusu tedbirlere sıkı sıkıya 
uymanın vakti geldi, hatta geçiyor. 
Tüm şartlar böyle devam ederse, 
insanlar kendisini düzeltmezse, ye-
nilenebilir enerjilere dönüşüm hız-

lanmazsa, israf önlenmezse, buna 
bağlı tüketimimiz artarak devam 
ederse, bir de üretimde çevreyi 
kirleten etkenleri azaltmaya yöne-
lik tedbirlere uymazsak dünyamızı 
bozmaya devam ederiz. Bunun so-
nucunda iklim değişikliği dediğimiz 
hadise hızla sürmeye devam eder” 
ifadelerini kullandı. 

AĞAÇLANDIRMA HİÇ DURMADAN 
DEVAM ETMELİ 

İrioğlu, iklim değişikliğinin glo-
bal bir sorun olduğunu vurgulaya-
rak bu noktada çözümün bireyden 
başladığını savundu. İrioğlu, in-
sanlar dikkat etmeye ve alışkanlık-
ları değiştirmeye başladığında her 
şeyin daha kolay olacağını söyle-
yerek, “Bizler sonuçta bu toplumu 
oluşturuyoruz. Herkes bir ucundan 
tutarsa, durumu tersine çevirebili-
riz. Örneğin yağışlar için ormanlar 
çok önemlidir. Ağaçlarımız azaldık-
ça, ormanlarımız yok oldukça, yeni 

ormanlar yapmadığımız sürece, 
yaptıklarımıza ve mevcutlara iyi 
bakmadığımız sürece etrafımız git-
tikçe kuraklaşacak. Ormanlık alan, 
bir yaşam alanıdır. Birçok canlıya 
ev sahipliği yapar. Bir bölgeyi ağaç-
landırdığınız zaman oraya hayat 
gelir. Ormanlarımız dünyanın ak-
ciğerleridir, mevcut hava kirliliğini 
temizlemeye yardımcı olur, aynı za-
manda yağışı arttırır. Çünkü orman 
alanları bulundukları bölgenin nem 
oranını yükseltir. Ormanın, ağacın 
çok olduğu bölgeler hem taban top-
rağında hem de ağaç düzeylerinde 
sürekli bir nemlilik barındırır. Nem-
li hava, su tanecikleri birbirlerini 
çekerler ve ormanlık alanlarda bu 
sebeple yağmur bulutları daha çok 
oluşur. Bundan dolayı yağışların ço-
ğalmasında çok etkindir. Dolayısıyla 
ağaçlandırma hiç durmadan sürdü-
rülmesi gereken bir devlet politikası 
olmalı. Herkes ağaçlandırma yapa-

bileceği her bölgeyi bireysel olarak 
ağaçlandırmalı” şeklinde konuştu. 

TEDBİRLERİMİZİ HEM
 KURUMSAL HEM DE BİREYSEL 

OLARAK ALMALIYIZ
Gelecekte pişman olmamak 

adına önerilerde bulunan İrioğlu, 
son olarak şunları dile getirdi: “İçin-
de bulunduğumuz ortam yeterli 
görülebilir. Ama durup bir düşüne-
lim; Şu anda bile dünyada kurak-
lıktan kırılan ülkeler var. Nehirleri, 
gölleri kurumuş, bir bardak temiz 
su bulmakta zorluk çeken insanlar 
var. Yanı başımızda suları çekilmiş 
Beyşehir Gölü’müz, neredeyse ku-
ruma aşamasına gelmiş Akşehir 
Gölü’müz var. 20-30 yıl önce uz-
manlar tarafından uyarılıyorduk. 
İlgili kurumlar çok çalışsa da bazı 
kuruluşlar adeta bu konularda bir 
şeyler yapılsın diye çırpınsa da 
herkes elbirliği ile sahip çıkmazsa 
bir gün gelir, her yer çöle döner. 
Dünyanın gözü önünde kaybolup 
gitmiş, deniz diye bir zamanlar ad-
landırılan, kuruyan Aral Gölü var. 
Plansız, programsız, tedbir alma-
dan yapılan, kısa süreli faydaları 
düşünülerek zamanın Sovyet hü-
kümetince yapılan insan faaliyetleri 
sebebiyle kuruyup giden, yüzbin-
lerce insanı refah içinde yüzyıllarca 
yaşatmış bir Aral gölü kurudu gitti, 
binlerce insan göç etmek zorunda 
kaldı. Bundan dolayı, tedbirlerimizi 
hem kurumlar olarak hem de bi-
reysel olarak alalım, ileriki yıllarda 
pişman olmayalım.”  
n TUBA KAYA

Kalitesiz su ısıtıcılarına karşı 
uyarılarda bulunan Tınmaz Kü-
çük Ev Aletleri Mağaza Müdürü 
Hasan Taşçı, “Toplumumuzda 
ketıla çok para vermek anormal 
kaçıyor. Ama su ısıtıcısı deyip 
geçmemek gerekiyor” ifadesini 
kullandı.

Su ısıtıcıları her mutfağın 
vazgeçilmezlerinden olup; çay-
da, kahvede, çorbada, hatta ma-
karna yaparken bile kullanılıyor. 
Ama eğer kullandığınız su ısıtıcı 
plastik ve kalitesiz ise dikkat et-
meniz gerekiyor. Çünkü plastik 
ve sıcaklık bir araya geldiklerin-
de hastalıklara davetiye çıkarıyor. 
Kış aylarında su ısıtmak için çok 
fazla tercih edilen ketıllar, kaliteli 
olmazsa tehlike saçıyor. Uzmanlar 
ise vatandaşları su ısıtıcısı alırken 
bile sağlıklarından olma riskine 
karşı uyarırken 100 liraya satılan 
ketılın kesinlikle alınmaması ge-
rektiğinin altını çiziyor. 

HEM UZUN ÖMÜRLÜ DEĞİL HEM DE 
SAĞLIKSIZ

Hasan Taşçı, insanların ucuz 
diye kalitesiz plastik su ısıtıcılarını 
tercih ettiğini belirterek bu ürün-
lerin hangi maddeden yapıldığının 
belli olmadığını söyledi. Bunun 
haricinde bebek malzemesinden, 
biberondan kaliteli üretim yapan-

ların da bulunduğunu dile getiren 
Hasan Taşçı, “Vatandaşın sağlığı 
açısından kaliteli su ısıtıcılarını ter-
cih etmeleri lazım. Ama fiyatları 
yüksek olduğu ve alım gücü azal-
dığı için insanlarımız genelde ucuz 
plastik su ısıtıcılarını alıyor. Bunlar 
da sağlık açısından iyi olmuyor. 
Hem uzun ömürlü kullanılmıyor 

hem de ciddi derecede sağlığa za-
rar veriyor” dedi. 

GÜVENİLİR YERLERDEN
 ALIŞVERİŞ YAPILMALI 

Bu konuda gelen müşterilere 
tavsiyelerde bulunduklarına deği-
nen Taşçı, toplumda su ısıtıcısına 
çok para vermenin anormal kaçtı-
ğından yakındı. Taşçı, “Ketıl deyip 

geçmemek gerekiyor. Eğer kaliteli 
ürün alınmazsa insanlar sağlığın-
dan olabileceklerini düşünmüyor. 
Özellikle üniversite öğrencileri 
spotçulardan en ucuz ve kalitesiz 
su ısıtıcılarını alıp sağlıklarını tehli-
keye sokuyor. Vatandaş bilinmedik 
dükkanlardan ve spotçulardan su 
ısıtıcısı almamalı. Güvenilir yerler-

den alışveriş yapmamalılar” şeklin-
de konuştu. 

ZAMLAR ETKİLEDİ!
Taşçı, ketılların kalitelisinin de 

olduğunu ifade ederek bu ayrımı 
çoğu vatandaşın yapamayacağını 
açıkladı. ‘Ketıl değil mi, ne olacak 
sanki’ diye düşünen çok fazla müş-
terinin kendilerine geldiğini kayde-
den Taşçı, “100 liraya bir su ısıtıcısı 
alıyorlar. Bu noktada esnafa da so-
rumluluk düşüyor. Gelen müşteri-
lere hangi ürünün kaliteli ve sağ-
lıklı olduğunu anlatması gerekiyor. 
Esnaf, vatandaşı sağlıklarını tehli-
keye sokmaması adına ikna etmeli. 
Eğer insanlar ucuz ürün alırlarsa 
sadece sağlığı değil cepleri de za-
rar görür. Çünkü ucuz ketıl sürekli 
arza verir ve hemen bozulur. Ancak 
bize ucuz ürün almak için gelen in-
sanlara da bir yerde hak veriyoruz. 
Çünkü alım gücü azaldı. Her şey 
çok pahalı oldu” diye konuştu. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Konya’daki kuraklık hakkında konuşan Çevre Mühendisleri Odası Konya İl Temsilcisi İlker İrioğlu, artık mevsimlerin 
eskisi gibi yaşanmadığını belirterek bu konuda daha fazla geç kalınmadan tedbirlerin alınması gerektiğini söyledi 

Kış ayında bahar yaşıyoruz!

Kalitesiz su ısıtıcısı tehlike saçıyor! 

İlker İrioğlu

Hasan Taşçı



Konya Büyükşehir Belediyesi bün-
yesindeki Kudüs Çalışma Grubu tara-
fından “Bir Filistin Var” konulu söyleşi 
düzenlendi.

Büyükşehir Belediyesi Taş Bina 
Kültür ve Sanat’ta gerçekleştirilen söy-
leşide; gazeteci-yazar Nuriye Çakmak 
Çelik “İsrail Medyası Manipülasyonlar 
ve Algı Çabaları”, muhabir Mücahit 
Aydemir “Aksa Tufanından Bu Yana 
Bati Şeria ve Kudüs’te Yaşananlar”, 
yönetmen Tülay Gökçimen ise “Kü-
resel İntifada Hareketi ve Uluslararası 
Tepkiler” başlıklarını ele aldı.

“DÜNYA’DA BİR GAZZE 
HAREKETLİLİĞİ VAR”

Filistin’e verilen desteklerle gü-
neşin adeta batıdan doğduğunu dile 
getiren Gökçimen, “Avusturya, İsveç 
ve Almanya gibi farklı ülkeler yasak ol-
masına rağmen Filistin’e destek olma-
ya devam ediyorlar. Artık 7 Ekim’den 
sonra dünyanın eskisi gibi bir yer 
olmadığını görüyoruz. İnanıyoruz, in-
sanlar bir şeyler yapmak için kıvranı-
yor. Çünkü karşımızdaki vahşetin de-
recesi çok büyük. Dünyada bir Gazze 

hareketliliği var. Allah hepsine hidayet 
versin. İsrail’in o vahşi saldırılarını, o 
sınırsız vahşetini gördükleri için dünya 
bir soykırım gerçeğiyle karşı karşıya” 
dedi.

“BATI MEDYASINDA YAPILAN ŞEY 
SOYKIRIM ORTAKLIĞIDIR”

Gazeteci-Yazar Nuriye Çakmak 
Çelik, “İsrail Medyası Manipülasyon-
lar ve Algı Çabaları” başlığında yaptı-
ğı konuşmada uluslararası basın ku-
ruluşlarının İsrail’e olan bakış açısını 
anlatarak şunları aktardı: “Uluslararası 
medya kuruluşları açısından Gazze’de 
ortaya çıkan portrenin korkunç bir ca-
navar olduğunu söyleyebilirim. Çünkü 
şu anda yapılan şey gazetecilik değildir, 

soykırım ortaklığıdır. Son verilere göre 
şu anda Gazze’de 106 tane gazeteci, 
çoğu üzerinde yelek varken ve görev 
başındayken hedef gözetilerek öldü-
rüldü. Herhangi bir rapor, bir kınama, 
bir yaptırım görmedim. Türkiye’yi her 
türlü yaptırıma maruz bıraktılar, söz-
de gazetecilerin tutuklanma sürecin-
de ama İsrail’e herhangi bir yaptırım 
görmedim gazeteciler üzerinden. Tam 
bir utanç tablosu.”  Çakmak, batı med-
yasının kanıt ve delil olmadan yaptığı 
haberlerle İsrail’in savaş suçuna ortak 
olduğunu da sözlerine ekledi.

“FİLİSTİN DİRENİŞİ AÇISINDAN 
İSRAİL BÜYÜK BİR ŞOK YAŞADI”
Muhabir Mücahit Aydemir ise, 

“Aksa Tufanından Bu Yana Bati Şeria 
ve Kudüs’te Yaşananlar” başlığında 
konuştu. Yaklaşık 2 yıldır Kudüs’te 
görev yaptığını anlatan Aydemir, şun-
ları kaydetti: “Yaklaşık 90 gündür Fi-
listin’de yaşananlarla yatıp kalkıyoruz. 
7 Ekim’den sonra yaşananlara ‘Aksa 
Tufanı’ denildi. 

Çünkü tüm Filistin coğrafyasında 
yaşanan zulümlerin başlangıcı ola-
rak baktığımızda bir kere Mescidi-i 
Aksa’daki statükonun ihlali hiç bu 
kadar ileri gitmemişti. Biz zaten bir 
olay bekliyorduk. Çünkü Batı Şeria’da 
her gün baskınlar oluyor, Mescid-i 
Aksa’da her gün fanatik Yahudilerin 
baskınları oluyor. Gözaltılar, tutukla-
malar başta olmak üzere birçok olay 
yaşanıyordu. Sürekli bir gerilim var-
dı. Önceki yıllara oranla çok daha üst 
düzeydeydi. 7 Ekim’den sonra Filistin 
direnişi açısından İsrail, büyük bir şok 
yaşadı. İsrail hükümeti belli etmeme-
ye çalışsa da olağanüstü ayrılıklar var. 
Ordu, istihbarat ve Netanyahu hükü-
meti açısından.”
n HABER MERKEZİ

Konya gibi birçok ülkeden büyük 
bir coğrafyada Türkiye’nin en ucuz 
ulaşım hizmetini sağlayan ve toplu 
ulaşım filosunu yeni araçlarla güç-
lendiren Konya Büyükşehir Beledi-
yesi, 2023 yılında otobüs ve tram-
vaylarla toplam 102 milyon 415 bin 
205 yolcu taşıdı. Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay, “Geçtiğimiz yıl yeni otobüslerle 
güçlenen toplu ulaşım filomuz 32 
milyon 142 bin 680 kilometre me-
safe kat ederek 889 bin 16 sefer ger-
çekleştirdi. Bu mesafeyi kat ederken 
71 milyon 329 bin 828 yolcu taşıdık. 
Tramvaylarımız ise 31 milyon 85 
bin 377 yolcu sayısına ulaştı. Bir yıl-
da otobüs ve tramvaylarımızla 102 
milyon 415 bin 205 yolcu taşıyarak 
ülkemiz nüfusundan daha fazla va-
tandaşımıza toplu taşıma hizmet 
verdik. Toplu taşımada memnuniye-
ti daha da artırmak için 2024 yılında 
da aynı azim ve kararlılıkla çalışma-
ya devam edeceğiz” dedi. Konya Bü-
yükşehir Belediyesi, 2023 yılında öz 
kaynaklarla bünyesine kattığı yeni 
otobüslerle ve taşıdığı yolcu sayısıy-
la şehir içi ulaşımda Konyalılara yük-

sek standartlarda hizmet verdi.
Konya Büyükşehir Belediye Baş-

kanı Uğur İbrahim Altay, 42 bin kilo-
metrekareyle Türkiye’nin en büyük 
coğrafyasında ve nüfus olarak 6’ncı 
büyük şehrinde verdikleri toplu ta-
şıma hizmetlerinin en yüksek stan-
dartlarda olması için yoğun gayret 
içerisinde olduklarını söyledi. 

TOPLU ULAŞIM FİLOSU YENİ VE 
MODERN OTOBÜSLERLE GÜÇLENDİ

Konya Büyükşehir Belediyesi 
olarak böyle önemli ve büyük bir 
şehrin ulaşım altyapısını güçlendir-
menin öncelik verdikleri konuların 
başında geldiğini belirten Başkan 
Altay, “2023 yılının başlarında; öz 

kaynaklarımızdan temin ettiğimiz 
127 yeni otobüsü hemşehrilerimizin 
hizmetine sunmuştuk. Bu 127 yeni 
otobüsümüze; 50 yeni doğalgazlı 
ve hibrit otobüs daha ekleme kara-
rı almıştık. Takip eden süreçte 45 
yeni doğalgazlı ve hibrit otobüsün 
yanında 3 tane daha yarı seyahat 
otobüsünü ulaşım filomuza dâhil 
ettik. Kalan 5 otobüsümüzle ilgili 
de işlemlerimiz devam ediyor” diye 
konuştu.

TÜRKİYE’NİN EN UCUZ TOPLU 
ULAŞIM HİZMETİ KONYA’DA 

SAĞLANIYOR
Şehir içi ulaşımda çok yüksek 

standartlarda hizmet sağlamaya de-
vam ettiklerini aktaran Başkan Altay 
şunları kaydetti: “Geçtiğimiz yıl yeni 
otobüslerle güçlenen toplu ulaşım fi-
lomuzla 32 milyon 142 bin 680 kilo-
metre mesafe kat ederek 889 bin 16 
sefer gerçekleştirdik. Otobüslerimiz 
bu mesafeyi kat ederken 71 milyon 
329 bin 828 yolcu taşıdı. Tramvay-
larımız ise 92 bin 610 sefer yaparak 
31 milyon 85 bin 377 yolcu sayısına 
ulaştı. Özetle; otobüs ve tramvayla-
rımızla son bir yılda toplamda 102 

milyon 415 bin 205 yolcu taşıyarak 
ülkemiz nüfusundan daha fazla va-
tandaşımıza toplu taşıma hizmet 
verdik. Bir taraftan da hemşehrile-
rimize bu hizmeti verirken Türki-
ye’nin en ucuz ulaşımını sağladık. 
Coğrafyanın büyüklüğüne rağmen 
bu konuda kararlılığımıza devam 
edeceğiz. Ayrıca 2024 yılıyla birlikte 
240 lira olan öğrenci aylık abonman 
fiyatlarını 20 lira aşağı çekerek öğ-
rencilerimizin bütçesine ekstra katkı 
sağlamış olduk.” Başkan Altay, top-
lu ulaşımın şehir yaşamının önemli 
bir unsuru ve vatandaşların günlük 
yaşamını kolaylaştıran bir hizmet 
olduğunu belirterek, “2023 yılın-
da otobüs ve tramvay seferlerinde 
102 milyondan fazla yolcu taşımak 
belediyemizin bu alandaki etkin 
yönetimi ve planlaması sonucunda 
gerçekleştirildi. Şehir içi ulaşımda 
kaliteli ve güvenilir hizmetlerimizi 
sürdürmek ve Konyalı hemşehrile-
rimizin toplu taşımada memnuni-
yetini daha da artırmak için 2024 
yılında da aynı azim ve kararlılıkla 
çalışmaya devam edeceğiz” dedi.
n HABER MERKEZİ 
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      Gece Gündüz
Konya                     1°C      14°C

Karaman               3°C 16°C 

Aksaray                 1°C   14°C
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AKŞEKER markalı başta et ol-
mak üzere, sucuktan pastırmaya, ka-
vurmadan salama, kokoreçten köfte-
ye kadar birçok ürün firmanın kendi 
satış mağazalarında satılacak.

Türkiye’nin kırmızı et sektörün-
deki marka ismi AKŞEKER kendi 
tesislerinde ürettiği et ve et ürünle-
rini “fabrikadan sofraya” sloganı ile 
kendi satış mağazalarında tüketiciyle 
buluşturmaya hazırlanıyor. İlk etap-
ta biri Meram diğeri de Selçuklu’da 
olmak üzere önümüzdeki günlerde 
açılışı yapılacak olan iki mağazada 
Akşeker Gruba bağlı Akşeker Et En-
tegre Tesislerinde üretimi gerçek-
leşen kıyma, kuşbaşı, sucuk, salam, 
sosis, kavurma, pastırma, füme et ve 
dil çeşitleri, kuru et, jambon, kokoreç, 
her türlü sakatat ve özellikle kelle 
paça, ayak paça, ilikli kemik suyu 

ve işkembe çorba çeşitleri, bütün 
ve parça tavuk, beraberinde taze ve 
dondurulmuş köfte hamburger çeşit-
leri ile günlük taze kesilmiş dana dö-
ner ve antrikot, kontrafile, bonfile ve 

Tbone gibi kıymetli etlerden oluşan 
geniş bir ürün yelpazesi kadar bir çok 
ürün halka doğrudan ulaşacak. Üreti-
mini yaptıkları ürünlerin Türkiye’nin 
her yerinde büyük zincir marketlerin 

yanı sıra, bazı illerdeki yerel market-
lerde satıldığını ancak şimdilik Kon-
ya’da başlayıp daha sonraki yıllarda 
da Türkiye’nin önemli bölgelerinde 
kendi satış noktalarında satılacağı-
nı söyleyen Akşeker Grup Yönetim 
Kurulu Başkanı Muhammed Şeker, 
“Üretimden tüketime doğrudan hal-
ka ulaşmak adına, daha önce planla-
dığımız şirket politikası olarak böyle 
bir karar aldık. Ürünlerimiz yine pi-
yasada diğer alışveriş merkezlerinde 
ve marketlerde de satılmaya devam 
edecek. Bizim çözüm ortağımız olan 
bu yerlerle rekabet gibi bir düşünce-
miz yok. Bu satış mağazalarımızı iler-
leyen yıllarda Konya dışındaki diğer 
illerde de açacağız ve talep durumu-
na göre de Konya’daki satış noktala-
rımızın sayılarını artıracağız” dedi.
 n HABER MERKEZİ 

AKŞEKER Fabrika satış mağazaları açıyor

Konya’nın ulaşımda konforlu ve ucuz olduğuna dikkat çeken Başkan Altay, “Bir yılda otobüs ve tramvayla-
rımızla 102 milyon 415 bin 205 yolcu taşıyarak ülkemiz nüfusundan daha fazla taşıma hizmeti verdik” dedi

Konya’da ulaşım 
ucuz ve konforlu

‘Batı medyası soykırıma ortak oluyor’

Ülkü Ocakları Eğitim ve kültür 
Vakfı Konya İl Başkanlığı ülkücü 
şehitleri unutmuyor. Bu kapsamda 
Ülkü Ocakları Konya İl Başkanlı-
ğı tarafından ülkücü camianın İlk 
şehidi Ruhi Kılıçkıran için anma 
programı düzenlendi. Ülkü Ocak-
ları Konya İl Başkanlığı Ülkücü 
Şehitler Toplantı Salonu’nda ger-
çekleştirilen anma programına 
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) 
MYK Üyesi Güzide Çipan, MHP 
İl Başkan Yardımcıları, Türkiye 
Kamu Çalışanları Vakfı (TÜRKAV) 

Konya İl Temsilcisi Üstün Koleri, 
Türkiye Kamu-Sen’e bağlı sendi-
kaların başkan ve temsilcileri ile 
çok sayıda davetli katıldı. Prog-
ramda merhum Kılıçkıran için 
dua edildikten sonra Tarihçi Sezai 
Kılıçarslan, merhum Kılıçkıran’ın 
şehadeti ve hayatıyla ilgili sunum 
yaptı. Tarihi müktesebatlarını hiç-
bir zaman unutmayacaklarını be-
lirten Ülkü Ocakları Konya İl Baş-
kanı Türker Türkoğlu, programa 
katılan herkese teşekkür etti. 
 n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Özel Gençlik İlkokulu/Ortaoku-
lu ve anasınıfı öğrencileri, İsrail’in 
Filistin’e yönelik katliamlarına ses-
siz kalmayarak “Filistin'e Bir Katkı 
da Sizden Olsun” etkinliği gerçek-
leştirdi. Yoğun bir katılımla gerçek-
leştirilen etkinlikte öğrenciler ve 
veliler tarafından hazırlanan stant-
lardaki ürünler Filistinliler için sa-
tışa sunuldu. Büyük bir heyecanla 
tezgâhların başına geçen minikler, 
gösterdikleri performansla ker-
meste satışlarını gerçekleştirdiler. 
Yapılan etkinlikle öğrencilere mer-
hamet, yardımlaşma duygularının 
aşılanması amaçlanırken, öğren-

cilerin sorumluluk alma, sorum-
luluklarını yerine getirme, takım 
çalışması gibi değerler kazanmala-
rına da katkı sağlandı. Özel Gençlik 
İlkokulu Ortaokulu Müdürü Nuret-
tin Kabak ve Anasınıfı Öğretmen-
leri etkinliğe sağladıkları katkıla-
rından dolayı tüm sınıf velilerine 
ve anasınıfı öğrencilerine teşekkür 
etti. Etkinlikte proje ürünü olan 
Filistin Bayrağı çalışmalarını Mini 
Müzayedede satın alan Mengeş 
ailesi, bayrağı tekrar okula hediye 
ederek okula ve öğrencilere destek 
oldu. 
 n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Ülkücü şehit Ruhi 
Kılıçkıran dualarla anıldı 

Özel Gençlik, Filistinliler 
için etkinlik düzenledi 



Bozkır ilçesine bağlı Sarıoğlan 
Zeki Gülistan Bütüner İmam Hatip 
Ortaokulu’nda kanayan yaramız Ku-
düs ile ilgili farkındalık etkinlikleri 
gerçekleştirildi. Öğrenciler Bozkır’ın 
ortasında, rüzgârı titreten o çığlıkla-
rıyla Aksa’yı haykırdılar, O masum-
ların gözyaşları karşısında insanlığın 
kılını kıpırdatmamasına isyan ettiler. 
Okul idaresi ve Din Kültürü öğret-
menlerinin katkılarıyla hazırlanan 
etkinliklerde Eğitimci-Yazar Mehmet 
Altuntaş da “Kudüs” konulu bir su-
num yaptı. Okul Müdürü Mehmet 
Ali Sürücü okulda düzenlenen etkin-
liklerin amacını:” Kudüs sadece Müs-
lümanların değil insanlığın davası ol-
ması gerekir. Biz de bu düsturla yola 
çıkıp öğrencilerimizde bir farkındalık 
oluşturmaya çalıştık. “Nerede bir can 
ölse oralı olur yüreğim. Olmalı zaten 
olmazsa insan olmaza yüreğim.” 

demiyor muydu şair?” Sözleriyle 
açıkladı. Müdür Mehmet Ali Sürücü 
konuşmasını şu şekilde tamamladı; 
“Bugün Sarıoğlan’da dersimiz değil 
derdimiz vardı. Bu derdi, dert edi-
nen dertdaşlarımızla bir araya geldik. 
Başkalarının dertlerini kendi derdi 
olarak bilen bir nesildik biz. Çocuk-

luğumuzun, gençliğimizin şairleri: 
Akif İnan’dan, Cahit Zarifoğlu’ndan 
öğrene geldiğimiz gibi. Kudüs biziz, 
Kudüs bizim öteki yanımız. İçimizde 
kalan ukdemiz, gözlerimizin mahzun 
hicranı gibi.   “Yaşıyor olmak savaşı-
yor olmaktan başka bir şey değildir” 
şairin dediği gibi. Gözlerini dünya-

ya açan bebeğin, ciğerlerine çarpan 
havanın acısıyla çığlık atması gibi. 
Programda anlatılanların bütün öğ-
rencilerin gözlerinde hissedilmesi 
beni çok etkiledi. Bu gençler Kudüs 
davasına sahip çıkıyordu. Mehmet 
Akif’in “Asımın Nesli” diye belirtti-
ği nesil işte bu nesildi. Akıllarında, 
yüreklerinde, ellerinde, dillerinde 
Kudüs vardı. Onları görünce İsrail’in 
hiçbir zaman kazanamayacağını bir 
kez daha anladım. Öğrencilerin oku-
dukları surelerle, ettikleri dualarla Fi-
listinli kardeşlerine minik ellerinden 
gelenin fazlasını yaptıklarına şahit 
olduk.” dedi.  Saygı duruşu, İstik-
lal Marşı, Kuran-ı Kerim tilavetiyle 
başlayan, büyük bir beğeni ile takip 
edilen program şiir dinletisi, ezgiler, 
sunu, bilgi yarışması, ödül takdimi ve 
sergi açılışı ile son buldu.
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Elimizdekilerle yetinmemiz far-
kındalığı, sahip olduklarımızla mut-
lu olmamızı sağlar. Buna kanaatkâr-
lık diyoruz. 

İnsan, aklı ve vicdanı doğrultu-
sunda, doğru ve dürüst çalışma ile 
daima eylem halindedir. Her zaman 
bilgisini ve görgüsünü geliştirecek, 
zamana uyacak, teknolojik gelişme-
leri takip edecek ve kendisini geliş-
tirecektir. Bütün bunlar çalışarak 
olur. Kanaatkar olmak, tembel ol-
mak ya da çalışmadan başkasından 
bir şeyler beklemek değildir. Tam 

aksine çok çalışmak ve başarmak 
istemek, bu değerin adeta temel 
anlayışını oluşturur.

 Ancak bu çalışma, sabır ve se-
bat gösterme sonucu elde ettiğimiz 
kazanç ile yetinmek ve şükretmek, 
işte kanaatkârlık budur. Hırs yap-
madan, bencillikten uzak, kimseyi 
kandırmadan, kibir ve gösterişten 
uzak elde edilen mal ve para, yine 
insani değerlere sahip bir kişinin ya-
pacağı gibi, paylaşma, hayırseverlik 
gibi sevgi dolu bir şekilde başka-
larına dönecektir. Kanaatkârlık, 

kendinden, halinden, 
huyundan memnuniyet 
demektir. Kanaatkârlık, 
kendi karnı doyarken 
başkasını aç görmeye 
dayanamamak demek-
tir. Önce isteyeceğiz ve 
çalışacağız, sonra ka-
zandığımızla yetinece-
ğiz ve dünyamıza sahip 
çıkacağız.

 Yeryüzünde bütün 

ıstıraplar, aza kanaat 
etmemekten doğar. 
Elindekilerle yetinen, 
var olan imkanların 
dışındakilerde gözü 
olmayan kimselerin 
başı derde girmez, 
üzülmezler. İnsanları 
elinde olmayana yö-
nelten arzular, onların 
bunları elde etmeye 
çalışırken sıkıntıya gir-

melerine, kötü şeyler yapmalarına 
neden olurlar. Kanaatkârlık en iyi 
kuvvet ilacıdır. Açgözlülük hasta-
lığına yakalanıp bir şeyler edinme-
nin özlemiyle yanıp tutuşmak için 
neden kuvvet şurupları içesiniz ki. 
Açgözlülük hastalığına yakalanan, 
ilaç olarak kuvvet şurubu alıp da bir 
şeylere sahip olmaya çalışacaktır. 
Yani açgözlü olan, gözünü diktiği 
şeyi elde etmek için gücünü kuv-
vetini harcayacak, bunun için daha 
da güçlenmek isteyecektir. Halbuki 
kanaatkar olsa, bütün bunları yap-

masına gerek kalmadan gücünü ve 
kuvvetini koruyacaktır. Çünkü canı 
başka şeyler çekmeyecektir. Kanaat 
tükenmez hazinedir.

 Kanaatkâr olan, gönül hoşluğu 
olan kimse, en zengin olan kimse-
dir. En fakir kimse ise, içinde tatmin 
olmamış birçok arzularla dolu olan 
kimsedir. Kanaatkâr olanlar her za-
man mutlu olan kimselerdir. İnsan 
her zaman kanaatkâr olan, her za-
man sevinç dolu olan, her zaman 
mutlu olan, ideal olan bir hayat ya-
şamalıdır.

KANAATKAR OLALIM

haber@konyayenigun.com
TÜLIN ŞEKER
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Demokrat Parti Konya İl Başka-
nı Hasan Varlısenet yapmış olduğu 
açıklama ile 7 Ocak’ta gerçekleş-
tirilecek olan DP Konya İl Kong-
resi ve Demokrat Parti'nin 78.ku-
ruluş yıldönümü kutlamalarına 
tüm Konyalıları davet etti. Başkan 
Varlısenet yapmış olduğu yazılı 
açıklamada; “Bugün, 78 yıldır yo-
rulmadan, yılmadan devam eden 
hürriyet mücadelesinin, mücade-
lemizin, bizden sonra da sahipleni-
lecek demokrasi davasının ateşinin 
yandığı, ateşimizin yandığı gündür. 
7 Ocak 1946'da kurulan Demok-
rat Parti, kuruluşu ile Türkiye'ye 
yeni bir rota' çizmek noktasında 
en ciddi iradeyi ortaya koymuştu. 
Demokrasi tarihimizde demokrat 
misyonun siyasal temsilcileri her 
zaman milletten yana, haklıdan 

yana tavır almışlardır. Bizler 78 yıl-
dır, adalet dedik, demokrasi dedik, 
hürriyet dedik, demeye de devam 
edeceğiz Adı ak olan bir partinin 
adalet adına hürriyetler adına de-
mokrasi adına yaşattığı karanlığı 
ilkelerimiz ve büyük Türkiye ide-
alimizle aydınlatacağız. Siyasetin 
içerisinde inişler ve çıkışların oldu-
ğu bilinciyle, kurucu irademizin or-
taya koyduğu ruha, fikriyata, temel 
değerlere, abide şahsiyetlerimizin 
ortaya koyduğu hizmetlere bağlı 
kalarak hiçbir zaman yılmayacağız. 
Genel Başkanımız Gültekin Uysal 
ve milletvekillerimizin katılımıyla 
7 Ocak’ta Bera Otel'de gerçekleşe-
cek olan partimizin 78.kuruluş yıl-
dönümü kutlaması ve il kongremi-
ze tüm halkımız davetlidir.” dedi.
 n HABER MERKEZİ

Necmettin Erbakan Üni-
versitesi Tıp Fakültesi Öğre-
tim Üyesi Prof. Dr. Hüseyin 
Çaksen’in bilimsel bir dergide 
yayımlanan makalesinden bir 
kesitin sosyal medya başta 
olmak üzere bazı medya or-
ganlarında gündeme gelmesi 
üzerine üniversiteden yazılı 
bir açıklama geldi. Bilimsel 
bir makalenin kendi mecra-
sında değerlendirilip, amacı 
dışına çıkarılmaması gerek-
tiğinin vurgulandığı açıkla-
mada, şu görüşlere yer ve-
rildi; “Uluslararası indeksli 
bir dergide editoryal çalışma 
olarak yayımlanan makale-
sinde; Multiple Skleroz (MS) 
hastalığının farklı kültür, coğ-
rafya ve inançlarda algılanma 
biçimine yönelik ele aldığı ve 
özellikle sağlık profesyonelle-
rinin bu tarz hasta gruplarını 
değerlendirirken göz önünde 
bulundurması gereken husus-
lara dikkat çekmeyi amaçladı-
ğı ifadelerinin, kamuoyunda 
tartışmalara sebebiyet verdiği 
anlaşılmıştır. Bilimsel dergi-
lerde bilimsel araştırmaların 
yayımlanma süreci, dergilerin 
bağımsız editoryal ve hakem 
değerlendirmeleri sonucunda 
ortaya çıkan, araştırmacının 
kimliğinden ve kurumundan 
bağımsız olarak yürütülen bir 
süreçtir. Bilimsel bir makale-
nin, yine aynı bağımsız süreç-
lerle her türlü bilimsel eleş-

tiriye açık olduğu bilinen bir 
gerçektir. Tıp Fakültesi Hasta-
nemiz bünyesinde, bütün sağ-
lık hizmetlerinde olduğu gibi 
MS hastalığının tanı ve teda-
visinde, alanında otör bilim 
insanlarımız ve hekimlerimiz 
tarafından; en güncel bilgi ve 
yöntemlerin kullanıldığı sağlık 
hizmetleri sunmanın sorum-
luluğu ile hareket ediyoruz. 
Bilimsel araştırmaların teme-
linde yer alan eleştiri kültürü-
nün bilimin ilerlemesine katkı 
sunan doğal bir süreç oldu-
ğunun bilincinde olarak, ala-
nında yürüttüğü çalışmalarla 
bilime önemli katkılar sunan 
Prof. Dr. Hüseyin Çaksen’in 
makalesinde yer verdiği ifa-
delere yönelik eleştirilerin söz 
konusu yayına yapılacak itiraz 
metinleri ile kendi mecrasında 
tartışılması daha yerinde ola-
caktır. Bilimsel çalışmaların 
tamamının ya da bir kesitinin 
medyada tartışma konusu ha-
line gelmesini doğal karşıla-
makla birlikte, konunun bilim 
dünyasını, Üniversitemizi ve 
ismini taşımaktan onur duy-
duğumuz Merhum Başbakanı-
mız Prof. Dr. Necmettin Erba-
kan’ı ve temsil ettiği değerleri 
hedef alan sistematik dezen-
formasyon faaliyetleri üze-
rinden değerlendirilmemesi 
gerektiğini, kamuoyunun tak-
dirlerine sunuyoruz.”
 n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Başkan Varlısenet:
Demokrat Parti 78 yaşında!

Bilimsel çalışmalar kendi 
mecrasında tartışılmalı

Karatay Belediyesi’nin üre-
timi desteklemek ve bu üretimi 
istihdamın yanı sıra aile ekono-
misine de katkı sağlamak ama-
cıyla farklı alanlarda yürüttüğü 
projeler ile atölye çalışmaları 
devam ediyor. 

Bu atölyelerden biri de 
“Atölye Karatay”. Karatay Bele-
diyesi Kent Konseyi Kadın Mec-
lisi tarafından yürütülen “Atölye 
Karatay”da Karataylı kadınlar, 
doğal lavanta sabunu, gül sa-
bunu ve dekoratif mumlar üre-
tiyor. Haftanın 3 günü lavanta 
sabunu, gül sabunu ve deko-
ratif mumlar üreten Karataylı 
kadınlar, bu sayede hem aile 
ekonomisine katkı sağlıyor hem 
de istihdamın artmasına destek 
oluyorlar. 

KONYA PROTOKOLÜ EŞLERI, 
“ATÖLYE KARATAY”I

 ZIYARET ETTILER
Konya Protokolünün eşle-

ri de, “Atölye Karatay”ı ziyaret 
ederek yürütülen çalışmaları 
yerinde incelediler.

Sedirler Sosyal Tesisleri’n-
deki ziyarete; Konya İl Jandar-
ma Komutanı Tümgeneral Ce-
mil Lütfi Özkul’un eşi Gülnur 
Özkul, 3. Ana Jet Üs ve Garni-
zon Komutanı Hava Pilot Tuğge-
neral Önder Şensöz’ün eşi Eftal 

Şensöz, Konya Hava Savunma 
Tugay Komutanı Tuğgeneral 
Yusuf Diker’in eşi Kevser Diker, 
Konya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay’ın eşi 
Ayşe Altay, Konya Cumhuriyet 
Başsavcısı Halil İnal’ın eşi Mev-
lüde İnal, Konya İl Emniyet Mü-
dürü Mahmut Karabulut’un eşi 
Gül Karabulut, Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca’nın eşi Şe-
rife Kılca ve Karatay Belediyesi 
Kent Konseyi Kadın Meclisi Baş-
kanı Fazilet Koçyiğit katıldı. 

“ATÖLYE KARATAY” ÜRETIME, 
ISTIHDAMA VE AILE EKONOMISINE 

ÖNEMLI KATKILAR SAĞLIYOR
Konya protokolünün eşleri 

uygulama mutfağında kadınla-
rın sabun yapım çalışmalarını 
inceledi bilgi aldı. Yürütülen 
söz konusu çalışmalar dolayı-
sıyla Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca ve Karatay Kent 
Konseyi Kadın Meclisi’ni teb-
rik eden protokol eşleri, “Atölye 
Karatay”ın kadınların sosyal ve 
ekonomik hayatına önemli katkı 
sağladığına vurgu yaptı.  
KARATAY’DA YENI BIR EKONOMIK 

DEĞER ORTAYA ÇIKARDIK
Ziyaret dolayısıyla misafirle-

rine teşekkür eden Karatay Kent 
Konseyi Kadın Meclisi Başkanı 
Fazilet Koçyiğit, “Atölye Kara-
tay”da yürütülen çalışmalar ile 

Karatay’da yeni bir ekonomik 
değerin ortaya çıkmasını sağla-
dıklarını söyledi. 

Kadınların hayatın her ala-
nında var olmaları için Kara-
tay Kent Konseyi Kadın Meclisi 
olarak özveriyle çalıştıklarını 
belirten Fazilet Koçyiğit; “Sedir-
ler Sosyal Tesisleri’nde devam 
eden projemizle kadınlarımız; 
lavanta, gül sabunu ile mum 
üretiyor. Pazartesi, Çarşamba 
ve Cuma günleri gerçekleştirdi-
ğimiz çalışmalarımız çok güzel 
ilerliyor. Kadınlarımız burada 
hem sosyalleşiyor hem üreterek 
keyifli vakit de geçiriyor. Atöl-
ye Karatay projemizle lavanta 
ve gülden üretilen ürünlerin 
çeşitliliğini artırırken Konya ve 
Karatay için yeni bir ekonomik 
değerin ortaya çıkmasını sağ-
ladık. Burada üretilen ürünler 
Karatay Termal Tatil Köyü, Kafe 
Karatay’lar ile Karatay Büfeler-
de satılıyor. Kent Konseyi olarak 
kadınlarımızın kendilerini geliş-
tirecek ve ekonomik anlamda 
onlara destek olacak projeler 
üretmeye devam edeceğiz. Bu 
projeleri hayata geçirirken bize 
her zaman destek olan Karatay 
Belediye Başkanımız Hasan Kıl-
ca’ya ayrıca teşekkür ediyorum” 
dedi. n HABER MERKEZİ 

Konya protokolünün eşleri, Karatay Belediyesi Kent Konseyi Kadın Meclisi tarafından yürütülen “Atöl-
ye Karatay”ı ziyaret ederek, kadınların sosyal hayatına dokunan projeden dolayı ilgililere teşekkür etti  

Kadınların sosyal 
hayatına büyük katkı

Sarıoğlan İHO’da ‘Dersimiz Kudüs’tü



Konya Sanayi Odası (KSO) 
2023 yılı Konya Ekonomi Rapo-
ru’nu kamuoyuyla paylaştı. İh-
racat, OSB, Konya Sanayisi Hak-
kında Genel Bilgiler, Tasarım 
ve Ar-Ge merkezleri, Kapasite 
Raporu İstatistikleri gibi bilgiler 
yer alıyor. 

KSO’nun 2023 Konya Ekono-
mi Raporu’nda yer alan bilgilere 
göre; Tüketici Fiyat Endeksi Yıl-
lık yüzde 64,77, Sanayi Üretim 
Endeksi Yıllık yüzde 1,1, GSYH 
Büyüme Hızı Yıllık yüzde 5,9, 
İşsizlik Oranı yüzde 8,5 olarak 
kayıtlara geçti. Türkiye’nin top-
lam ihracatı 2022 yılında 254 
Milyar 170 Milyon dolarken yüz-
de 0,64 artışla 2023 yılında 255 
Milyar 809 Milyon dolar oldu. 
İthalat ise 2022 yılında 363 Mil-
yar 711 Milyon dolarken, yüzde 
0,51 azalışla 2023 yılında 361 
Milyar 847 Milyon dolar oldu. 

KONYA İHRACATINDA ARTIŞ
Konya’nın dış ticaret verile-

rine bakıldığı zaman 2022 yı-
lında 3 Milyar 261 Milyon dolar 
olan ihracat 2023 yılında yüzde 
1,4 artışla 3 Milyar 306 Milyon 
dolar oldu. Bu rakamlarla Konya 
Türkiye’de en fazla ihracat ya-
pan 10. şehir olurken, Konya’nın 
ihracatçı firma sayısı 3 bin 481, 
ihracat yapılan ülke sayısı 195, 
kilogram başına düşen ihracat 
miktarı 2,01 dolar, Türkiye ih-

racatındaki payı ise yüzde 1,49 
olarak kayıtlara geçti. 

EN FAZLA İHRACAT RUSYA’YA 
YAPILDI

Konya ihracatında en fazla 
pay alan 10 ülkeye bakıldığında 
ise; ilk sırayı yüzde 10,2 ile Rus-

ya aldı. Sırasıyla diğer ülkeler ise 
şöyle; Irak yüzde 7,7, Almanya 
yüzde 7,6, ABD yüzde 6,1, İtal-
ya yüzde 4,5. Sıralamadaki diğer 
ülkeler ise şöyle; Polonya, İran, 
Cezayir, İngiltere, Suudi Arabis-
tan. Konya İhracatında En Fazla 

Pay Alan 5 Sektöre bakıldığında 
ise ilk sırayı yüzde 25,3’lük pay-
la makine ve aksamları sektörü 
aldı. Diğer sektörler ise sırasıyla 
şöyle; otomotiv endüstrisi yüzde 
24,4, hububat-bakliyat yüzde 
12,5, iklimlendirme sanayi yüz-
de 6,8, Demir ve demir dışı me-
taller sektörü yüzde 6,2. 

KURULAN ŞİRKET DE KAPANAN 
ŞİRKET DE ARTTI

Konya’da Kurulan-Kapanan 
şirket istatistiklerine bakıldığın-
da; 2022 yılında 2 bin 589 olan 
kurulan şirket sayısı, 2023 yı-
lında 2 bin 803’e yükselmiş du-
rumda. Tasfiye olan şirket sayısı 
2022 yılında 262 iken, 2023 yı-
lında 403, kapanan şirket sayısı 
ise 2022 yılında 322 iken 2023 
yılında 342 olarak kayıtlara geç-
ti. 

ORGANİZE SANAYİLERDEN BÜYÜK 
İSTİHDAM 

Konya’daki organize sana-
yi bölgelerine bakıldığı zaman, 
ilçeler de dahil olmak üzere 
toplam 12 organize sanayi böl-
gesi bulunuyor. Bu organize sa-
nayi bölgelerinin toplam alanı 
5.971,3 hektar olurken, bin 470 
tahsisli parselde, 68 bin 900 ki-
şiye istihdam sağlanıyor. Ayrıca 
Konya’da toplamda 22 adet Ar-
Ge ve Tasarım Merkezi bulunu-
yor. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Selçuklu Belediyesi’nin ilçe 
sakinleriyle arasında köprü olan 
“Cuma Buluşmaları” her hafta 
farklı bir mahalle ve camide devam 
ediyor. Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı Cuma Buluş-
maları kapsamında Buhara Mahal-
lesi Tevhid Camii’nde vatandaşlarla 
bir araya geldi. 

Cuma namazı sonrasında ilçe 
sakinlerini dinleyen ve onlarla has-
bihal eden Selçuklu Belediye Baş-
kanı Ahmet Pekyatırmacı’ya AK 
Parti Konya Milletvekili Mustafa 
Hakan Özer, Selçuklu İlçe Kayma-
kamı Eflatun Can Tortop, Selçuklu 
Muhtarlar Dernek Başkanı Mustafa 
Avcıoğlu, mahalle muhtarı, beledi-
ye meclis üyeleri, başkan yardımcı-
ları ve birim müdürleri eşlik etti.   

 “HER VESİLEYLE 
HEMŞEHRİLERİMİZLE BİR ARADA 
OLMAYA ÖZEN GÖSTERİYORUZ”

Cuma Buluşmaları’nın ilçe 
sakinleriyle bir arada olmak için 
önemli bir yere sahip olduğunu 
söyleyen Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı: “ Selçuklu’da 
tüm mahallelerimizde belediye 

olarak hizmetlerimizi yürütüyoruz. 
Farklı mahallelerimizde ve farklı 
camilerimizde ilçe sakinlerimizle 
bir araya gelmeye özen gösteriyo-
ruz. Cuma Buluşmalarımız aynı za-
manda hizmet planlamasına  katkı 
sağlayan önemli bir halkla ilişkiler 
çalışması. Her yaştan hemşehri-
miz  bu buluşmalar vesilesi ile bize 
istek, öneri ve görüşlerini dile ge-
tiriyorlar. Başkan yardımcılarımız 
ve birim müdürlerimizin de hazır 
bulunduğu programlar vesilesi ile 
vatandaşımızın talebini yerinde 
değerlendiriyor, yapılabilecekler 
noktasında ortak akılla hareket 
ediyoruz. İnşallah bu birlik ve be-
raberlik ruhu ile Selçuklumuzu hep 
birlikte geleceğe hazırlamaya de-
vam edeceğiz. Yakın zamanda üç 
aylara gireceğiz ve sonrasında Ra-
mazan ayını karşılayacağız inşallah. 
Bu mübarek günler sebebiyle Allah 
zulüm altında olan Filistinli kar-
deşlerimize ve tüm İslam Alemine 
kurtuluş ve muvaffakiyetler versin 
ülkemizin de birlik, beraberliğini 
daim kılsın” dedi.
n HABER MERKEZİ 

Türkiye'nin pazar gününden itiba-
ren Balkanlar üzerinden gelecek soğuk 
ve yağışlı sistemin etkisi altına girmesi 
bekleniyor. Meteoroloji Genel Müdür-
lüğünün sosyal medya hesabından 
yapılan açıklamaya göre, pazar gü-
nünden itibaren öncelikle yurdun batı 
bölgelerinde sağanak, güney ve batı 
kıyılarda gök gürültülü sağanak şeklin-
de başlayacak yağışların, zamanla tüm 

yurtta etkili olacağı tahmin ediliyor.
10 Ocak Çarşamba gününden iti-

baren hava sıcaklıklarındaki azalmayla 
Türkiye'nin güney ve batı kıyı kesimle-
rinde yağmur, iç ve batısı kesimlerde 
(kıyılar hariç) karla karışık yağmur ve 
kar şeklinde olması beklenen yağışla-
rın, güney ve batı kesimler ile zamanla 
Orta ve Doğu Karadeniz'de kuvvetli 
olacağı öngörülüyor.

Halen mevsim normallerinin üze-
rinde seyreden hava sıcaklıklarının ise 
10 Ocak'ta kuzeybatı kesimlerden baş-
lamak üzere, hafta boyunca hızlı ve ani 
düşüşle mevsim normallerinin altına 
düşmesi bekleniyor. Rüzgarın, pazar 
ve pazartesi günleri batı ve iç bölgeler-
de güney ve batı yönlerden kuvvetli ve 
fırtına şeklinde eseceği tahmin edili-
yor. Soğuk ve yağışlı havanın meydana 

getireceği olumsuzluklara karşı Mete-
oroloji Genel Müdürlüğünce yapılan 
meteorolojik tahmin ve erken uyarıla-
rın yakından takip edilerek, dikkatli ve 
tedbirli olunması gerekiyor. Meteoro-
lojik tahmin ve erken uyarılara, "mgm.
gov.tr" internet sitesi, mobil uygulama, 
Meteorolojinin Sesi Radyosu ve sosyal 
medya hesaplarından ulaşılabilecek.
n AA
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Pazar gününden itibaren soğuk ve yağışlı hava geliyor

Selçuklu’da Cuma Buluşmaları’nın bereketi sürüyor

Konya’da toplam 12 organize sanayi bölgesi bulunuyor. Bu organize sanayi bölgelerinin toplam 
alanı 5.971,3 hektar olurken, bin 470 tahsisli parselde, 68 bin 900 kişiye istihdam sağlanıyor

OSB’ler 68 bin 900 
kişiye istihdam sağlıyor

Cumhurbaşkanlığı Dijital 
Dönüşüm Ofisi'nden edinilen 
bilgiye göre, e-Devlet Kapısı 
18 Aralık 2008'de 9 entegre 
kurum ve 22 hizmetle açıldı. 
O yıl 6 bin 990 kullanıcıyla 
başlayan serüven, 2023 yı-
lında rekorlarla geride kaldı. 
Hazırlanan hizmet karnesine 
göre, sistemdeki kullanıcı sa-
yısı 64 milyon 281 bin 459 ile 
en yüksek seviyesine ulaştı. 
Geçen yıl e-Devlet'e 4 milyar 
398 milyon 511 bin 646 kul-
lanıcı girişi gerçekleştirilirken 
bu sayı rekor olarak kaydedil-
di. Söz konusu yılda 2 milyon 
538 bin 134 yeni kullanıcı 
kaydedildi. Kapıya entegre 
kurum sayısı 2023'te 1000'in 
üstüne çıktı. Sunulan dijital 
hizmet sayısı ise 7 bin 741'e 
ulaştı.

EN FAZLA GİRİŞ 
20 TEMMUZ'DA

Dijital hizmetlerin top-
lam kullanım sayısı ise geçen 
yıl 12 milyar 424 milyon 496 
bin 594 olarak kayıtlara geçti. 
Sisteme en fazla giriş 29 mil-
yon 658 bin 576 ile 20 Tem-
muz'da gerçekleşti. Geçen yıl 
16 bin 670 vatandaşın adresi-
ne e-Devlet şifresi teslim edil-
di. En fazla kullanılan hizmet 
ise 1 milyar 58 milyon 534 
bin 980 girişle "Sosyal Gü-
venlik Kurumu-SGK Tescil ve 
Hizmet Dökümü/İşyeri Unvan 
Listesi" oldu.

e-Devlet'te "Askerliğim" 
ve "Varis Hizmetleri" isimli 2 
yeni bütünleşik hizmet de va-
tandaşların kullanımına açıldı. 
Vatandaşlara toplam 6 bütün-
leşik hizmet sunuldu. "Araç-
larım" kategorisiyle farklı ku-
rum ve kuruluşlarca araçlara 
ilişkin sunulan işlemler tek 
noktadan verilirken adrese 
bağlı hizmetler "İkametga-
hım" kategorisiyle iş ve işlem-
leri kolaylaştırıyor. Çalışma 
alanındaki hizmetler "Çalışma 
Hayatım" kategorisinden su-
nulurken hac ve umre işlem-
leri de buradan yapılabiliyor.

HİZMETLERDEKİ BAŞARI 
AVRUPA KOMİSYONU 

RAPORUNA GİRDİ
Avrupa Komisyonu'nun 

"2023 yılı e-Devlet Kıyaslama 
Raporu"nda da Türkiye'nin di-
jital kapı hizmetlerinin ulaş-
tığı noktaya dikkati çekildi. 
Bu alanda Fransa, Almanya, 
Norveç, İspanya, İtalya ve İs-
veç gibi gelişmiş ülkeleri ge-
ride bırakan Türkiye, 35 ülke 

arasında ilk kez 10. sırada yer 
aldı. Yapılan değerlendirmeye 
göre Türkiye, "kullanıcı odak-
lılık" kategorisinde 3'üncü, 
"şeffaflık ve anahtar kolaylaş-
tırıcılar" kategorisinde 6'ncı 
sırada yer aldı. Raporda, Tür-
kiye'nin kullanıcı desteği ve 
dijital posta kutusu alt kırım-
larında 100 tam puan aldığı 
belirtildi.

2024'TE YENİ REKOR HEDEFİ
e-Devlet Kapısı'nda 2024 

yılında sunulacak hizmetlerin 
hem sayısının artması hem de 
kullanıcı girişinde rekor kırıl-
ması hedefleniyor. Cumhur-
başkanlığı Yıllık Programı'na 
göre, bu yıl e-Devlet'te kayıtlı 
kullanıcı sayısının 66 milyonu 
aşması, sunulan hizmet sayı-
sının da 8 bini bulması öngö-
rülüyor. Sistemden sunulan 
mobil hizmet sayısının da 4 
bin 300'den 5 bine çıkarılması 
planlanıyor. e-Devlet'te bu yıl 
sunulan belediye hizmetleri-
nin standardizasyonunun sağ-
lanarak sayısının artırılması, 
"Dijital Devlet Stratejisi ve 
Eylem Planı"nın hazırlanması 
bekleniyor. Bu kapsamda ge-
çen yıl OECD Dijital Devlet 
İncelemesi Türkiye Raporu 
yayımlanmış ve dijital devlet 
stratejisine ilişkin taslak belge 
oluşturulmuştu. Kamuda açık 
kaynak kodlu yazılımların yay-
gınlaştırılması için kamu ku-
rum ve kuruluşları tarafından 
alınması gereken tedbirleri 
ortaya koyan Cumhurbaşkan-
lığı Genelgesi yayımlanırken 
Kamu Bulut Bilişim Stratejisi 
çalışmaları tamamlanma aşa-
masına getirilmişti.

Bu yıl dijital hizmet tasa-
rım ve sunumuna yönelik kul-
lanılabilirlik, gizlilik, bütünlük 
ve erişilebilirliğe ilişkin stan-
dart, usul ve esaslar ortaya 
konulacak, kamu internet si-
teleri rehberi güncellenerek 
uygulaması yaygınlaştırılacak. 
Ayrıca, kamu hizmetlerinin 
e-Devlet Kapısı üzerinden 
sunulmasında hizmetlerin 
bütünleştirilmesi ve süreç ta-
sarımı için Merkezi Süreç Oto-
masyonu Platformu ve Ortak 
Süreç Kütüphanesinin oluştu-
rulmasına yönelik pilot çalış-
ma gerçekleştirilecek. Dijital 
hizmet karnesi geliştirilerek, 
hizmet bazında performans 
göstergeleri, veri kullanımı, 
işlem istatistikleri, kullanıcı 
memnuniyeti gibi bilgiler ka-
muoyuna ilan edilecek.  n AA

e-Devlet Kapısı'na geçen yıl
4,4 milyar girişle rekor kırıldı



ABD'nin Florida eyaletin-
den Ax-3 mürettebatıyla 17 
Ocak'ı 18 Ocak'a bağlayan gece 
01.11'de Uluslararası Uzay İs-
tasyonu'na (ISS) hareket edecek 
Gezeravcı'nın karantina süreci 
başladı. Gezeravcı, çevrim içi 
yaptığı değerlendirmede bun-
dan sonraki aşamaları anlattı. 
Uzay misyonunda zorunlu kabul 
edilen 14 günlük karantina sü-
reci için fırlatmanın gerçekleş-
tirileceği Florida'ya geldiklerini 
belirten Gezeravcı, buradaki 
amacın herhangi bir hastalığı 
halihazırda istasyonda görev ya-
pan astronotlara bulaştırmamak 
olduğunu söyledi. Gezeravcı, 
"Dış dünyadan izole edilmiş bir 
yaşam alanı burası. Bulundu-
ğumuz tesisi terk etmeden bü-
tün ihtiyacımız bize getiriliyor. 
8 aylık sürede aldığımız bütün 
eğitimleri de hem gözden geçir-
meye hem tekrar etmeye hem 
de son operasyonel hazırlık sü-
reçlerine yoğunlaştığımız bir 
ortamdayız." diye konuştu. Gün-
demlerinin çok yoğun olduğunu 
vurgulayan Gezeravcı, aileleriy-
le telefonla görüşecek zaman 
dahi bulamadıklarını ifade etti. 
Gezeravcı, günlük rutinin içinde 
bazı fiziksel testlerden geçtik-
lerini dile getirerek, "İlave spor 
yapabilmek için gece 00.00-
02.00 aralığında zaman bulabil-
dim. Bu kadar yoğun bir faaliyet 
takviminin olduğu süreçten ge-
çiyoruz. Şu anda bütün fiziksel 
ve zihinsel yoğunluğumuz göre-
vin başarıyla icrasına yönelik." 
ifadelerini kullandı.

"GÖTÜRECEĞİM MALZEMELERİ 
TESLİM ETTİM"

Gezeravcı, operasyonel sü-
reçlerin en önemli adımlardan 
birinin son dakika değişikliği 
yapılamaması olduğuna dikkati 
çekti. "'Aklıma şu geldi, şunu da 
götürseydim.' diyemiyorsunuz." 
ifadesini kullanan Gezeravcı, 
şu değerlendirmede bulundu: 
"Detaylı düşünülmesi, önceden 
planlanması ve bununla ilgi-
li hazırlıkların tamamlanması 
gereken bir süreç vardı. Aylar 
öncesinden götürmeyi planladı-
ğım malzemeleri ilgili otorite-
lere teslim ettim. Tüm fiziksel 
ölçümleri tamamlanıp özel pa-
ketleme ve kargolama süreçleri-
ne ilişkin hazırlıkları tamamlan-

dıktan sonra kapsüle yüklendi. 
Silifkeliyim, Yörük kökeninden 
geliyorum. Yörük kültürüne iliş-
kin hazırlanmış bazı sembolleri, 
küçük yeğenimin ve ailemin fo-
toğraflarını, ilk görev yaptığım 
hava kuvvetlerimdeki filomun 
peçini ve bizi uzaya taşıyan 
Türk bayrağımızı götürüyorum." 
Gezeravcı, bu görevi icra etmek 
üzere eğitimleri alan ilgili otori-
telerin ISS'de mevcut donanım-
larıyla anılarının kayıt altına alı-
nacağını söyledi.
"DENEYLER EŞ ZAMANLI YAPILACAK"

Bunun bir yere varış hikaye-
si değil bir hikayenin başlangıç 
noktası olduğunu vurgulayan 
Gezeravcı, Türkiye Cumhuriye-
ti'nin 100. yılında devletin güçlü 
iradesiyle ve sağlam kararıyla 
zaten çoktan hak ettiği bir göre-
vi icra ettiklerini dile getirdi.

Gezeravcı, "Geçmişte ha-

yallerinin limitini gökyüzünün 
oluşturduğu çocuklara şimdi 
hayallerini uzayın derinlikleri-
ne taşıma imkanı veren Türk 
devleti sayesinde nesillerimizin 
ilham alıp kendilerini limitle-
meden bütün potansiyellerini 
ortaya koyabileceği uzay ope-
rasyonlarına başlıyoruz. Gelecek 
nesillerimizin öz güvenini ayağa 
kaldıracak ve hayallerini kısıtla-
malarına mahal bırakmayacak 
çok değerli bir göreve adım atı-
yoruz. Devletimize ve imkanla-
rıyla bu görevi mümkün kılan 
milletimize şükranlarımı su-
nuyorum." ifadelerini kullandı. 
ISS'ye adım attığı andan itibaren 
yapacakları çok faaliyet olduğu-
na işaret eden Gezeravcı, ön-
celikle bilimsel çalışmalara dair 
hazırlık operasyonlarına başla-
yacaklarını söyledi. Gezeravcı, 
hazırlıklarını tamamladıktan 

sonra rutin operasyona ertesi 
günün sabahında başlayacak-
larını belirterek, şöyle konuştu: 
"Deneylerin, güç ünitelerine 
bağlanmış kargo paketlerinden 
çıkarılması ve ISS'de muhafaza 
edileceği soğutma ortamlarına 
taşınmasıyla deneylerin ilk adı-
mı başlıyor. Deneylerimizi eş za-
manlı başlatacağız. Her deneye 
1 gün ayırmış değiliz, her gün 
birçok deneyi gerçekleştirip de-
vamındaki günlerde o deneyle-
rin farklı aşamalarını eş zamanlı 
yapacağız."

YEMEKLER, ASTRONOTLARDAN 
ÖNCE GİTTİ

ISS'ye ulaşmak için kullanı-
lacak "Crew Dragon" kapsülü-
nün içinde yemeklerin olacağını 
dile getiren Gezeravcı, Nisan 
2023'te bir menü olarak değil 
beğendikleri yemek gruplarını 
tespit ederek bu sürece başla-
dıklarını anlattı. Gezeravcı, be-
ğendikleri gıda içerikleri tespit 
edildikten sonra üretim aşama-
sına geçildiğini belirterek, şun-
ları kaydetti: "İlk numunelerin 
testlerini NASA bünyesindeki la-
boratuvarlarda gerçekleştirdik. 
Üretim faaliyetleri bu şekilde ta-
mamlandıktan sonra hazır hale 
getirilip yüklemeleri gerçekleş-
tirildi. ISS'de yiyeceğimiz ye-
mekler şu anda zaten orada, biz-
den çok önce kargo olarak oraya 
ulaştırılmıştı. Kapsülün içindeki 
yemeklerin üretim aşamaları da 
seyahat tarihine yakın bitmiş 
olarak yüklemesi önümüzdeki 
hafta gerçekleşir. Et, sebze içe-
rikli ve kapsülün içindeki seyir 
esnasında sıvı gıda içerikli tü-
ketim malzemeleri olacak. Sev-
diğiniz ana gıdalara ilişkin kısıt 
yok. Her türlü malzeme üretilip 
tüketime hazır hale getirilebili-
yor. Tek fark, ISS'deyken içinde-
ki nemi alınmış gıdaları tekrar 
nemlendirme, sıvı takviyesi ve 
ısıtma imkanı bularak tüketiyor-
sunuz ancak kapsülün içindeki 
yolculukta böyle bir ısıtma im-
kanımız yok." Gezeravcı, dönüş 
rotalarına ilişkin, "Florida eya-
letinin doğusunda ve batısında 
tespit edilmiş farklı iniş nokta-
ları var. Döneceğimiz tarihteki 
hava ve deniz yüzeyinin şartları 
neresi uygun olursa oraya iniş 
planlayacağız." dedi.
n AA
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Hüyük’te Kahramanmaraş 
merkezli depremlerden sonra 
bölgeye giden inşaat ustaları ve 
madenciler öncülüğünde Hüyük 
Ulusal Acil Durum Arama ve 
Kurtarma Derneği (HAKUDER) 
kuruldu. Kaymakam Nur Yalçın-
kaya ve Hüyük Belediye Başkanı 
Mehmet Çiğdem'i makamların-
da ziyaret eden Dernek Başkanı 
Mehmet Eke, dernek çalışmaları 
hakkında bilgi verdi. Eke, Hü-
yük Belediyesi ekipleri ile Adı-

yaman'da arama kurtarma çalış-
malarına katıldıklarını belirterek, 
"Orada bir kez daha gördük ki 
olası afet durumlarına her zaman 
hazır olmamız gerekiyor. Biz in-
şaat işleri ile uğraşıyoruz. Böyle 
bir dernek kuralım, hazırlıklı ola-
lım diye düşündük. İnşallah ihti-
yaç olmaz ama 6 Şubat'taki gibi 
bir afet yaşanması durumunda 
arkadaşlarımız daha donanımlı 
ve hazır olacaktır." dedi.
 n AA

Karapınar’da ATM'de unu-
tulan para ve içerisinde kredi 
kartlarının bulunduğu cüzdan, 
belediye hoparlöründen yapı-
lan anonsla sahipleri buluna-
rak teslim edildi.

Karapınar ilçesinde va-
tandaşlar tarafından ATM'de 
unutulan para ve içerisinde 
kredi kartlarının bulunduğu 
cüzdan bulundu. Vatandaşlar 
tarafından ATM'deki para ve 
cüzdan zabıtaya teslim edildi. 
Zabıta görevlileri de belediye 

hoparlöründen anons yaptı. 
Zabıtanın yaptığı araştırmalar 
sonucunda paranın sahibinin 
Emre Kök, cüzdanın sahibi-
nin de Furkan Bircan olduğu 
tespit edildi. Zabıta Müdürlü-
ğüne davet edilen Emre Kök'e 
parası, Furkan Bircan'a da 
cüzdanı teslim edildi.

Paranın ve cüzdanın sahip-
leri, duyarlılıklarından dolayı 
vatandaşlara ve zabıtaya te-
şekkür etti.
 n İHA

Hüyük’te arama kurtarma 
derneği hayat kurtacak

Para ve düşürülen cüzdan 
sahiplerine teslim edildi 
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Doğalgaza erişebilen nüfus 71,3 milyona ulaştı
Enerji ve Tabii Kaynaklar Ba-

kanı Alparslan Bayraktar, 2023 
sonu itibarıyla doğal gaza eri-
şebilen nüfusun bir önceki yıla 
göre 1,1 milyon artarak 71,3 
milyona ulaştığını bildirdi. Bay-
raktar, yaptığı yazılı açıklama-
da, 2023'te yapılan doğal gaz 
arzı çalışmalarına ilişkin verileri 
açıkladı. 2022 sonunda 743 yer-
leşim yerinde 70,2 milyon nüfu-
sa doğal gaz ulaştırıldığını ak-

taran Bayraktar, geçen yıl sonu 
itibarıyla doğal gaz erişimi olan 
yerleşim yeri sayısının 836'ya 
çıkartıldığını kaydetti. Bayrak-
tar, "Bir yandan Karadeniz'de 
keşfettiğimiz yerli gazımızı va-
tandaşlarımızın hizmetine su-
narken diğer yandan son bir yıl-
da 93 yeni yerleşim yerini daha 
doğal gaz konforuyla tanıştırdık. 
Doğal gaza erişebilen nüfus da 
2022'ye oranla 1,1 milyon arta-

rak 71,3 milyona ulaştı." ifade-
lerini kullandı. 2002'de sadece 
Ankara, İstanbul, Kocaeli, Sa-
karya ve Eskişehir'de doğal gaz 
kullanıldığını anımsatan Bay-
raktar, 2018 sonu itibarıyla 81 
ilin tamamının doğal gazla bu-
luşturulduğunu belirtti. Bayrak-
tar, Karadeniz'deki Sakarya Gaz 
Sahası'nda her gün 4 milyon 
metreküp doğal gazın şebekeye 
verildiğini belirterek "1,5 mil-

yon hanenin doğal gaz ihtiyacı-
nı buradan karşılıyoruz. Elbette 
bununla kalmayacağız. Günlük 
üretimi önce 10 milyon metre-
küpe, daha sonra da 40 milyon 
metreküpe çıkartacağız. Doğal 
gazın üretiminde, kullanımının 
yaygınlaştırılması ve evlere, iş 
yerlerine ulaştırılmasında bir 
başarı hikayesi yazıyoruz." de-
ğerlendirmesinde bulundu.  
n AA

Türkiye'nin ilk uzay yolcusu Alper Gezeravcı, "Gelecek nesillerimizin öz güvenini ayağa kaldıra-
cak ve hayallerini kısıtlamalarına mahal bırakmayacak çok değerli bir göreve adım atıyoruz" dedi

Uzay için geri sayım

Konya'da cezaevindeki hü-
kümlü eşine, kargo paketiyle 
uyuşturucu gönderdiği öne sürü-
len kadının yargılanmasına baş-
landı. Konya 3. Ağır Ceza Mah-
kemesi'nde görülen duruşmaya 
tutuksuz yargılanan sanık Ö.K, 
avukatı ve tanık olarak eşi S.K. 
katıldı. Söz verilen Ö.K. ifadesin-
de, cezaevindeki eşinin haziranda 
kendisinden yazlık kıyafet istedi-
ğini söyledi.

 Evde bulunan ve daha önce 
eşinin kullandığı kıyafetleri ha-
zırlayıp kargoyla gönderdiğini 
aktaran Ö.K, "Eşim uyuşturucu 
kullanıyordu. Ben kullanmasını is-
temiyordum, tedavi gördü. Aralık 
ayında da uyuşturucu kullanmayı 
bırakmıştı. Gönderdiğim kıyafet-
lerin içinde uyuşturucu olduğunu 
bilmiyordum. Kıyafetleri kontrol 
etmeden gönderdim." ifadesini 
kullandı. Duruşmada tanık olarak 
dinlenen S.K. de "Eşimden kıyafet 

istemiştim. Daha önceden kullan-
dığım maddeler, eşimin gönderdi-
ği kıyafetlerden çıkmış." dedi.

SAVCI SAVUNMAYI "SUÇTAN 
KURTULMAYA YÖNELİK" BULDU

Duruşmada mütalaasını 

açıklayan savcı, "Toplanan de-
liller neticesinde, her ne kadar 
sanık üzerine atılı suçu red-
detse de savunmanın hayatın 
olağan akışına aykırı ve suçtan 
kurtulmaya yönelik olduğu an-
laşılmıştır." değerlendirmesini 
yaptı.

Mütalaada sanığın "uyuştu-
rucu madde ticareti yapma" ve 
"İnfaz kurumu veya tutukevine 
yasak eşya sokmak" suçundan 
20 yıla kadar hapisle cezalandı-
rılması istendi. Mahkeme heye-
ti, sanığın tutuklanmasına karar 
vererek, dosyadaki eksikliklerin 
tamamlanması için duruşmayı 
erteledi. Konya'da cezaevindeki 
S.K'ye eşinden gelen kargo pa-
ketindeki kıyafetlerin içinde iki 
parça halinde bir miktar uyuş-
turucu ele geçirilmiş, kargoyu 
gönderen Ö.K. hakkında dava 
açılmıştı. 
n AA

Kıyafette uyuşturucu olduğunu bilmiyormuş! 



1978 yılından bu yana lüks 
otomobil pazarında özel bir ismi 
olan Veli Öncan Premium Cars 
yeni plazasında hizmete başladı. 
Veli Öncan Premium Cars Plaza 
açılışına AK Patin Konya Millet-
vekili Orhan Erdem,  Selman 
Özboyacı, KTO Başkanı Selçuk 
Öztürk, KSO Başkanı Mustafa 
Büyükeğen, Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş, Karatay 
Belediye Başkanı Hasan Kılca, 
Ulusal Hububat Konseyi Başkanı 
Özkan Taşpınar, AK Parti İl Baş-
kanı Hasan Angı, MHP İl Baş-
kanı Remzi Karaarslan, DEVA 
Partisi Konya İl Başkanı Dr. Seyit 
Karaca,  Konyaspor Eski Başkanı 
Ahmet Şan’ın yanı sıra iş, siya-
set, sanat ve spor dünyasından 
birçok saygın isim katıldı. Oto-
motiv sektöründe güvenilirlik 
ve ticari itibarı temel değer ola-
rak kabul etmiş olan Veli Öncan 
Premium Cars Yönetim Kurulu 
Başkanı Veli Öncan, firma olarak 

teknik donanımı yüksek, satış ve 
satış sonrası kadrosu ile özellik-
le lüks sınıf otomobil grupların-
da müşteri beklentilerinin karşı-
lanması amacıyla hizmetlerinin 
yeni yerlerinde daha da ileri 
götürmek istediklerini belirte-
rek, plaza açılışında kendilerini 
yalnız bırakmayan tüm dostlara 
teşekkür etti. Öncan; “Otomotiv 
sektörü gerek teknolojik geliş-
melere yaptığı katkılar gerekse 

içinde bulunduğu ekonomiye 
yüksek katma değer sağlama-
sı açısından, ilişkili olduğu bir-
çok sektörün gelişmesine kat-
kıda bulunan önemli lokomotif 
sektörlerin başında gelir. Yeni 
teknolojik donanımlara sahip, 
konfor seviyesi yüksek, yeni al-
ternatif yakıt tüketebilen hibrit 
ve elektrikli motorlara sahip, 
prestij ve statü sağlayan, tüke-
ticiyi özel hissettiren farklı lüks 

tasarımlara sahip F segmenti 
(süper premium) olarak adlan-
dırılan lüks otomobillere olan 
talebi de beraberinde getirdi. Bu 
talep artışı lüks otomobil sektö-
rünün hızlı bir şekilde büyüme-
sini sağladı. Biz de firma olarak 
yarım asra yaklaşan tecrübemiz-
le müşterilerimizin yeni bir oto-
mobil sahibi olabilmesi ve ikinci 
el oto değişimi gibi mevcut tüm 
imkanları seferber ederek, bek-
lentilerin üzerinde bir hizmet 
sunma çabasındayız. Veli Öncan 
Premium Cars olarak müşteri 
memnuniyeti ve güvenirliliği bi-
zim için taviz verilmeyecek kav-
ramlardır.” diyerek, tüm dost ve 
müşterilerini Ankara Caddesi 
154 HD numarada hizmet ver-
meye başlayan Veli Öncan Pre-
mium Cars Plaza’ya davet etti. 
Açılışa katılan protokol üyeleri 
de işletmenin de hayırlara vesile 
olmasını diledi.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA 
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Veli Öncan Premium Cars yeni plazasında hizmete başladı. Veli Öncan Premium Cars Yönetim Kurulu 
Başkanı Veli Öncan, hizmetlerini yeni yerlerinde daha üst sıralara taşıma hedefinde olduklarını söyledi

Veli Öncan Premium 
Cars yeni plazasında

Türk savunma sanayisi, 
önemli iyileştirme ve geliştirme-
ler içeren HÜRKUŞ-2 uçağını ilk 
uçuşuna hazırlıyor.

Türk Havacılık Uzay Sanayii, 
temel, tekamül uçuş eğitimi ve 
savaş pilotu harbe hazırlık uçuş 
eğitimleri arasındaki tüm kade-
melerde kullanılmak ve zorlu 
operasyonlarda yakın hava des-
teği görevlerini yerine getirmek 
üzere yeni nesil gelişmiş eğitim 
ve hafif taarruz uçağı HÜRKUŞ'u 
geliştirdi. Başlangıçta eğitim uça-
ğı varyantı üzerinde yoğunlaşan 
çalışmalara, ilerleyen aşamada 
hafif taarruz ve silahlı keşif var-
yantı faaliyetleri eklendi. HÜR-
KUŞ-C olarak isimlendirilen si-
lahlı varyanta çeşitli mühimmat 
ve ekipmanlar entegre edildi, 

başarılı uçuş/atış testleri yapıl-
dı. Yurt dışında ilgi gören HÜR-
KUŞ-C, Afrika ülkelerine ihracat 
başarıları yakaladı.

Şirket ayrıca Hava Kuvvetleri 
Komutanlığının Muharebe Ateş 

Destek Timi ve ileri hava kontro-
lörü eğitim faaliyetlerinde kulla-
nılması amacıyla HÜRKUŞ Hava 
Yer Entegrasyon Uçağı varyantını 
geliştirdi. Konya 3'üncü Ana Jet 
Üs konuşlu 135'inci Muharebe 

Arama Kurtarma Filo isterlerine 
göre gelişmiş varyant olarak ad-
landırılan uçağın, düşük kulla-
nım maliyeti ve gelişmiş aviyonik 
sistemleriyle önemli avantajlar 
sağlayacağı öngörülüyor. Türk 

Havacılık Uzay Sanayii, HÜRKUŞ 
Programı'nda geliştirdiği kabili-
yetlerle bir süredir HÜRKUŞ-2 
Projesi yürütüyor. Önemli iyileş-
tirme faaliyetlerini içeren proje 
kapsamında HÜRKUŞ-2 üretimi 

devam ediyor. Uçağın ilk uçuşunu 
haziran ayında yapması bekleni-
yor.

İHRACAT İÇİN AFRİKA'YA UÇTU
Türk Hava Kuvvetlerinin 

HÜRKUŞ-C'ye yurt dışından ge-
len taleplerin karşılanması sü-
recinde bir anlamda fedakarlık 
yapmasıyla 15 uçak acil ihtiyacı 
bulunan Afrika ülkelerine ihraç 
edildi. Türk Havacılık Uzay Sana-
yii, çok daha gelişmiş 15+40 top-
lam 55 adet HÜRKUŞ-2'yi Türk 
Hava Kuvvetleri 122'nci Temel 
Jet Uçuş Eğitim Filosu envanteri-
ne kazandıracak. Mevcut ve uzun 
vadeli yurt içi ve dışı ihtiyaçlar 
dikkate alındığında silahlı HÜR-
KUŞ'un oldukça yüksek satış ra-
kamlarına ulaşması öngörülüyor.
n AA

HÜRKUŞ-2 ilk uçuşuna hazırlanıyor
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İsrail'in abluka altındaki Gaz-
ze Şeridi'ne 7 Ekim'den bu yana 
düzenlediği saldırılarda öldürü-
len Filistinlilerin sayısı son 24 
saatte 162 artarak 22 bin 600'e 
ulaştı. Gazze'deki Sağlık Bakan-
lığından yapılan yazılı açıkla-
mada, İsrail'in Gazze Şeridi'ne 
91 gündür devam eden saldırı-
larına ilişkin bilgi verildi. Açık-
lamada, İsrail'in Gazze Şeridi'ne 
yönelik saldırılarında son 24 
saatte 162 Filistinliyi öldürdü-
ğü, 296'sını yaraladığı belirtildi. 
İsrail güçlerinin son 24 saat-
te ailelere yönelik 15 "katliam" 
gerçekleştirdiği kaydedilen açık-
lamada, İsrail'in Gazze Şeridi'ne 
7 Ekim'den bu yana düzenlediği 
saldırılarda öldürülen Filistin-
lilerin sayısının 22 bin 600'e, 
yaralananların sayısının 57 bin 
910 çıktığı aktarıldı.
İSRAİL ORDUSU, SON 24 SAATTE 

100'DEN FAZLA YERİ VURDU
Dünyadan gelen ateşkes 

çağrılarına rağmen İsrail, Gazze 
Şeridi'ndeki saldırılarına devam 
ediyor. Gazze Şeridi'nin kuzeyi-
nin yanı sıra güneyindeki Han 
Yunus'a kara saldırısı başlatan 
İsrail ordusu, havadan, karadan 
ve denizden saldırılarını sürdü-
rüyor. Ordundan yapılan açıkla-
mada, kara, hava ve deniz güç-
lerinin Gazze'de son 24 saatte 
100'den fazla yeri hedef aldığı 
belirtildi.  Vurulan yerlerin Ha-
mas'ın askeri kanadı İzzeddin 
el-Kassam Tugaylarına ait "he-
defler" olduğu iddia edildi.

Gazze'deki Sağlık Bakanlı-
ğından dün yapılan açıklama-
ya göre, İsrail'in 7 Ekim'den bu 
yana düzenlediği saldırılarda en 
az 9 bin 730 çocuk, 6 bin 830 
kadın olmak üzere, 22 bin 438 
Filistinli öldürüldü. Enkaz altın-
da binlerce ölü olduğu bildirilir-
ken, halkın sığındığı hastane ve 
eğitim kurumları da hedef alına-
rak sivil altyapı tahrip ediliyor.

Gece gündüz aralıksız de-
vam eden İsrail saldırıları nede-
niyle, yaklaşık 2,3 milyon nüfu-
sa sahip Gazze'de 1,9 milyondan 
fazla kişi yerinden oldu.

İSRAİL’İN GAZZE’DEKİ 
SALDIRILARINDA DÜN GECEDEN 
BU YANA 32 FİLİSTİNLİ ÖLDÜ-

RÜLDÜ
Filistin resmi ajansı WA-

FA’nın haberine göre, İsrail or-
dusu dün geceden beri Gazze 
Şeridi’nin orta ve güney ke-
simlerine havadan ve karadan 
şiddetli saldırılar gerçekleştirdi. 
İsrail'in Gazze Şeridi’nin orta 
kesimindeki Ez-Zuvayde bölge-
sinde bir eve düzenlediği hava 
saldırısında 2, güneydeki Han 

Yunus’un El-Mavasi bölgesinde-
ki saldırıda 3 Filistinli hayatını 
kaybetti.

Han Yunus’un çeşitli bölge-
lerine düzenlenen hava saldırı-
larında ise 6 Filistinli öldürüldü. 
İsrail savaş uçakları ayrıca Refah 
kentine de hava saldırıları dü-
zenledi.

Refah kentinde Ebu Sencer 
ailesinin evine düzenlenen hava 
saldırısında 5 Filistinli hayatını 
kaybetti, çok sayıda kişi yaralan-
dı. İsrail ordusunun Gazze’nin 
orta kesimlerindeki saldırıların-
da ise 16 kişinin öldürüldüğü 
aktarılan haberde, saldırılarda 
aralarında kadın ve çocukların 

da bulunduğu onlarca Filistinli-
nin yaralandığı belirtildi.

Haberde, İsrail’in saldırıla-
rında enkaz altında kalan çok 
sayıda Filistinlinin akıbetinin ise 
bilinmediği kaydedildi.

İSRAİL'İN GAZZE'Yİ İŞGALİNDE
 7 EKİM SONRASI

Hamas'ın silahlı kanadı İz-
zeddin el-Kassam Tugayları, 
"Filistinlilere ve başta Mescid-i 
Aksa olmak üzere kutsal değer-
lere yönelik sürekli ihlallere kar-
şılık verme" gerekçesiyle İsrail'e 
7 Ekim 2023’te kapsamlı saldı-
rı düzenledi. İsrail, 7 Ekim'de-
ki saldırılarda 1200 İsraillinin 
öldüğünü, 5 bin 132 kişinin de 

yaralandığını açıkladı.
İsrail'in Gazze Şeridi'ne sal-

dırılarında en az 9 bin 730 ço-
cuk, 6 bin 830 kadın olmak 
üzere, 22 bin 438 Filistinli öl-
dürüldü. Enkaz altında binlerce 
ölü olduğu bildirilirken, halkın 
sığındığı hastane ve eğitim ku-
rumları hedef alınarak sivil alt-
yapı tahrip ediliyor.

İsrail ordusu, Gazze Şeri-
di'ne saldırılarının başladığı 7 
Ekim'den bu yana 175’i karadan 
işgal sürecinde olmak üzere 509 
askerinin öldürüldüğünü duyur-
du.

Çatışmalara 24 Kasım 
2023’te 4 günlüğüne verilen ve 
daha sonra 3 gün daha uzatılan 
"insani arada" 81 İsrailli ve 240 
Filistinli esir karşılıklı serbest 
bırakıldı. Öte yandan İsrail, bin-
lerce Filistinliyi alıkoyup hapset-
meye devam etti. İşgal altındaki 
Batı Şeria ve Kudüs'te de 7 Ekim 
2023’ten bu yana İsrail güçleri 
ve yasa dışı Yahudi yerleşimci-
lerin saldırılarında 326 Filistinli 
hayatını kaybetti. İsrail ordusu 
ile Hizbullah arasında 8 Ekim 
2023’ten bu yana sınırda devam 
eden çatışmalarda 28 Lübnanlı 
sivil, 147 Hizbullah mensubu ile 
5 İsrailli sivil ve 9 İsrail askeri 
öldü.

İSRAİL GÜÇLERİ MESCİD-İ AK-
SA'DA CUMA NAMAZI KILINMASI-

NI 13 HAFTADIR KISITLIYOR
İsrail polisleri bu Cuma da, 

Filistinlilerin Aksa'ya girişini 
engellemek için kentin birçok 
noktasına konuşlandı. Kudüs'ün 
Eski Şehir bölgesi girişlerine 
bariyerler kuran İsrail güçleri, 
Mescid-i Aksa'ya sadece yaşlı-
ların girmesine izin verdi. İsrail 
güçleri ayrıca Mescid-i Aksa'nın 
dış kapılarına kontrol noktaları 
kurdu, Aksa'nın Sahira ve Esbat 
kapılarında namaz kılanlara da 
müdahale etti. İsrail polisi Es-
bat Kapısı'nda Aksa'ya ulaşmak 
isteyen bir kadına saldırdı. Eski 
Şehir yakınlarındaki Vadi el-
Cevz Mahallesi'nde çok sayıda 
İsrail polisi konuşlandı ve ibadet 
edenlerin hareketini engelledi. 
Mescid-i Aksa'ya giremeyip so-
kakta namaz kılmak isteyenlere 
de İsrail polisi, TOMA'dan pis 
kokulu su sıktı. Kısıtlamalar ne-
deniyle Aksa'nın avlusu ve mes-
cit kısmının kısmen boş olması 
dikkati çekti. İsrail polisi, İsra-
il'in Gazze Şeridi'ne 7 Ekim'de 
başlattığı saldırılardan bu yana 
art arda 13 haftadır on binlerce 
kişinin Mescid-i Aksa'ya namaz 
kılmak için ulaşmasını engelle-
yen ciddi kısıtlamalar uyguluyor.
n AA

Dünyadan gelen ateşkes çağrılarına rağmen İsrail, Gazze Şeridi'ndeki saldırılarına devam edi-
yor. İsrail'in Gazze'ye düzenlediği saldırılarda öldürülen Filistinlilerin sayısı 22 bin 600'e yükseldi

Zulüm, gözyaşı!

İsrail güçlerinin kısıtlamaları nedeniyle Mescid-i Aksa bu Cuma da sessiz kaldı.
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BAŞVURULARIN
271 32 43 - 44 NOLU

TELEFONA YAPILMASI 
GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI
TEMIZLIKÇI ELAMANI

NANO YAPISAL ÇELİK & İNŞAAT 

BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

ÇALIŞMA ARKADAŞLARI 
ARIYORUZ!

*ÇELİK KONSTRÜKSİYON 

İMALATÇISI(ÇATIMCI)

*KAYNAKÇI (MIG-MAG)

*ŞERİT TESTERE ELEMANI

ALINACAKTIR.

İŞYERİMİZ ÇUMRA ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİNDEDİR.

DETAYLI BİLGİ İÇİN İLETİŞİM
0535 256 08 84

Çağla ailesi acı günlerinden 
birini yaşıyor. Yenigün Gazete-
si İstihbarat Şefi Muhammed 
Esad Çağla’nın babaannesi 
Şükriye Kostak Çağla 82 yaşın-
da hayata veda etti. Merhume 
Şükriye Çağla, dün akşam saat-
lerinde hep bir ağızdan yapılan 
dualar eşliğinde Karahüyük Me-
zarlığı’nda toprağa verildi. Onu 
bu son günde ise sevenleri ve 
dostları yalnız bırakmadı. Mer-
hume Şükriye Kostak, yaşlılığa 
bağlı olarak bir süredir tedavi 
görüyordu. 82 yaşında vefat 
eden Çağla’nın 5 çocuk sahibi 

olduğu öğrenildi. Yenigün Ga-
zetesi olarak, merhume Şükriye 
Kostak Çağla’ya Allah’tan rah-

met yakınlarına ve sevenlerine 
başsağlığı dileriz.
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Mesai arkadaşımız Muhammed Esad Çağla’nın babaannesi Şükriye Kostak Çağla dün hayata veda etti. 82 
yaşında vefat ettiği öğrenilen Çağla, hep bir ağızdan yapılan dualar eşliğinde son yolculuğuna uğurlandı

Şükriye Kostak Çağla 
dualarla uğurlandı

Şükriye Kostak Çağla
Hakk’a yürümüştür. 

Merhumeye Allah’tan rahmet, ailesi ve yakınlarına
Sabr-ı Cemil niyaz ederiz.

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ

Mesai arkadaşımız Muhammed Esad Çağla'nın 

babaannesi ve yazarımız Hasan Çağla'nın annesi



Cumhuriyet'in 100. yılı olması do-
layısıyla 2023'ün kendileri açısından 
önemli olduğunu belirten Çelen, he-
defledikleri neredeyse her şeyi 2023'te 
gerçekleştirdiklerini dile getirdi. 2023'ün 
Türk jimnastiği adına geçen yıllarda ol-
duğu gibi başarılı geçtiğini vurgulayan 
Çelen, "2023'te alınan kotaların 2024'te 
madalyaya dönmesi noktasında çalış-
malarımızı hızlandırıyoruz, hedefimiz bu 
yönde." dedi. Görevde bulundukları son 
10 yılda Türkiye'de yarışan jimnastikçi 
sayısının 600'den 25 bine yükseldiğini 
aktaran Çelen, yarışan 55 spor kulübü 
sayısının 355'e çıktığını söyledi.
TAKIM KOTASI ALMAK ÇOK ZORDU

Çelen, her zaman üst üste koyarak 
hedeflerinin büyüdüğüne işaret ederek, 
şöyle devam etti: "Önce bireysel olarak 
olimpiyat kotası aldık. İlk önce Göksu 
Üçtaş Şanlı'yla Londra Olimpiyat Oyun-
ları'na kota elde ettik. Daha sonra Tutya 
Yılmaz ve Ferhat Arıcan'la Rio Olimpiyat 
Oyunları'na kota aldık. Sonra Tokyo 
Olimpiyat Oyunları'na 5 sporcuyla gittik. 
5 sporcuyla 7 final yaptık. Sonra bireysel 
olarak gidilen kotalar bizi tatmin etmeme-
ye başladı. Dünya neyi modelliyor baktık. 
Takım kotası almayı hedefliyorlar. Biz de 

bunun için çalışmaya başladık. Artistik 
cimnastikte dünyanın en iyi 12 ülkesi 
kota alabiliyor. Takım kotası almak çok 
zor, düşünmek bile hayaldi. Gelinen sü-
reçte yaptığımız planlamalar bizi oraya 
doğru itti. Takım kotası alma hedefini 
koymalıydık. Başkanlığımızda bu hedefi 
koyduk. Çalışmalarımız planlı şekilde 
gitti. Bu yıl Belçika'da düzenlenen Dün-
ya Şampiyonası'nda takım halinde kota 
almayı başardık. Bu, ilk kez olan bir şey. 
Tüm ülkeler bunun için uğraşıyordu. Biz 
başardık ve mutluyuz. Türkiye artık bir 
cimnastik ülkesi. Takım kotası aldığınız 
zaman ülkelerin bakış açısı farklı oluyor. 
Bireyselde üst sınıftaydık ama artık takım 
olarak da üst sınıftayız. Takım kotası al-
mak, ülkenin cimnastiğe yapmış olduğu 
yatırımın bir göstergesidir. Türk cimnas-

tiğinin hedefi artık bir yarışmaya katılmak 
değil orada madalya kazanmaktır." Artis-
tik Cimnastik Erkek Milli Takımı'nın yanı 
sıra diğer branşlarda da kota mücadele-
sinin devam ettiği belirten Çelen, "Artistik 
kadınlarımızda bireysel, ritmik cimnastik-
te hem bireysel hem grupta ve trampolin 
cimnastikte kota alma şansımız devam 
ediyor. Kota alan sporcularımızda da 
hedefimiz daha önce aldığımız o bronz 
madalyayı gümüş veya altına taşımak." 
değerlendirmesinde bulundu.

JİMNASTİKTE DÜNYANIN EN İYİ 10 
ÜLKESİNDEN BİRİYİZ

Türk cimnastiğinin dünyada iyi bir 
karşılığı olduğunu ifade eden Çelen, 
şunları kaydetti: "Jimnastikte dünyanın 
en iyi 10 ülkesinden biriyiz. İnanılmaz 
bir yerdeyiz. Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan'ın verdiği destek, Gençlik 
ve Spor Bakanlığımızın federasyona kat-
kısı bizim uluslararası başarımızı artırıyor. 
Artık bir organizasyona talip olduğumuz 
zaman gelip bizi denetlemiyorlar. 'Türki-
ye bunu layıkıyla yapıyor.' diyorlar. Tesis 
gibi bir endişeleri de yok. Almanya'da, 
Fransa'da ve İspanya'da nasıl tesisler 
varsa bizde de o tesisler var. Sporcuları-
mız olimpiyat, dünya ve Avrupa'da ma-
dalya aldı. Hakemlerimiz hem kadın hem 
erkekte olimpiyatlara kota aldı. Balkan 
jimnastiğinin başkanlığını yürütüyorum. 
Seçimle gelmedim, 'Direkt siz başkan 
olmalısınız' diye teklif geldi. Diğer taraftan 
Akdeniz ülkelerinin başkan yardımcısı, 
benim başkan vekilim. Ben de şu anda 
Dünya Cimnastik Federasyonunun 3 
asbaşkanından biriyim. Masanın her 
tarafı dolarak geliyor. Hem sporcu hem 
yönetim hem de teknik heyetler hep be-
raber çok ciddi anlamda büyüyoruz. Yurt 
dışından hoca getiren bir federasyondan 
yurt dışına hoca gönderen bir federasyon 
haline geldik. 2023'te 136 uluslararası 
organizasyonda 42 altın, 52 gümüş, 43 
bronz madalya aldık. Bu rakamlar, bizim 
geleceğe aydınlıkla bakmamızı sağlıyor."
 n AA
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Onların başarılarını işitelim!
İşitme Engelliler Spor Fede-

rasyonu Başkanı Kerim Vural, 
sporcularının 2023'te tarihi başa-
rılar kazandığını, artık Erzurum'da 
düzenlenecek Kış Olimpiyatları'na 
odaklandıklarını belirtti. Vural, 2023 
yılını ve 2024 yılı planlarını değerlen-
dirdi. , "2023 sportif manada olduk-
ça iyi geçti, başarılarla dolu bir yıl 
oldu" dedi.

Vural, 2023'te Türkiye'nin ev 
sahipliğinde Karabük'te Voleybol 
Avrupa Şampiyonası'nı başarılı bir 
şekilde düzenlediklerini hatırlatarak, 
"Karabük açısından da uluslararası 
büyük bir spor faaliyeti anlamında 
güzel tecrübe oldu. Voleybol bran-
şımız dünyada bir numara. Çünkü 
Avrupa, dünya ve olimpiyat şam-
piyonuyuz. Hatta bir önceki olim-
piyatta Brezilya'da hem kadın hem 
erkeklerde şampiyon olmuştuk. Ev 
sahipliğimizde yapılan şampiyonada 
da erkeklerde Avrupa şampiyonu, 
kadınlarda Avrupa ikincisi olduk. 

Çok güzel bir faaliyet oldu, salon 
tam doldu." diye konuştu.

TARİHTE İLK DEFA OLDU 
Brezilya'da Badminton Dünya 

Şampiyonası'nda tarihi bir başarı 
kazandıklarını aktaran Vural, "Hem 
badminton hem de işitme engelli 
spor tarihimizde ilk defa tek erkekler 
kategorisinde dünya ikinciliği elde 
ettik. Akabinde Polonya'da Avrupa 
İşitme Engelliler Atletizm Şampi-
yonası'nda milli sporcularımız 4 
madalya kazandı. Daha sonra Kır-
gızistan'da Dünya Güreş Şampiyo-
nası'nda da sporcularımız tarihte ilk 
defa hem serbest hem grekoromen-
de dünya şampiyonu oldu." dedi.

İLK YAŞANDI
Malezya'da düzenlenen Dünya 

İşitme Engelliler Futbol Şampiyo-
nası'na kadın sporcuların damga 
vurduğunu anımsatan Vural, "Ma-
lezya'da önceki olimpiyat, dünya ve 
Avrupa şampiyonu erkek milli futbol 
takımımız, yol kazası diye değerlen-

diriyorum çünkü takımın kapasitesi 
o değildi, sadece bir maç kaybede-
rek şampiyonluğa ulaşamadı. Ancak 
kadın futbol takımımız; İngiltere, 
ABD ve Kanada'yı yenerek dünya 
ikincisi olup, federasyon tarihimizde 
bir ilki başardı." şeklinde konuştu.

GÖZLER, ERZURUM'DA 
DÜZENLENECEK KIŞ 

OLİMPİYATLARI'NA ÇEVRİLDİ
Erzurum'da 2-12 Mart'ta ev sa-

hipliği yapacakları İşitme Engelliler 
Kış Olimpiyatları'na odaklandıklarını 
kaydeden Vural, şöyle devam etti: 
"Kış Olimpiyatları, bir çok aday ülke 
arasında oylama yapılarak aldığımız 
bir faaliyet ve Erzurum'da gerçek-
leştireceğiz. Curling, kayak, futsal, 
buz hokeyi ve satranç branşlarında 
müsabakalar yapacağız. Erzurum'un 
5 ilçesinde gerçekleştirilecek. Her 
şeyimiz hazır. 40 ülkeden sporcu-
ların katılımını bekliyoruz. Maalesef 
Filistin'de yaşanan olaylardan dola-
yı endişelerini belirten ülkeler oldu. 

ABD başta katılacaktı, bunu gerekçe 
göstererek sonradan katılmama ka-
rarı aldı. ABD'nin kuyruğuna takılan 
1-2 ülke daha var. Onlara yaptıkları-
nın siyasi bir politika olduğuna, işit-
me engelliler sporuyla bir alakasının 
bulunmadığına dair bir yazı yazdık. 
Bunun üzerine Dünya İşitme Engel-
liler Federasyonu toplantı yaptı ve 
gelmeyen ülkelere yüksek düzeyde 
para cezası verdi. Çünkü bizim ülke-
miz sportif açıdan, benim gittiğim, 
gördüğüm 20 ülkenin hepsinden 
daha iyidir. Herhangi bir şeyle itham 
ederek yarışmaya gelmemek söz 
konusu olamaz. Öyle bir Türkiye yok 
artık."

AVRUPA'DA VE DÜNYADA ÇOK 
ÜSTÜN BAŞARILAR

 KAZANIYORUZ
İşitme engelli sporcuların, Av-

rupa ve dünya şampiyonalarında 
birçok kupa kazanarak yurda dön-
düklerinde kamuoyuna yeterince 
seslerini duyuramadıklarından do-

layı kırgın olduklarını belirten Vural, 
şöyle devam etti: "İşitme engelliler 
çok sorgulayıcıdır. Cumhurbaşka-
nı'mızın nasıl bütün engelli grupla-
rına samimi yaklaştığını biliyoruz. 
Aile ve Sosyal Politikalar Bakanlığı-
nın destekleri hakikaten çok başka 
noktada. Gençlik ve Spor Bakanımız 
Sayın Osman Aşkın Bak da çok ya-
kından ilgilenir. Artık engellilerin 
toplumun içine girmede, kendi ihti-
yaçlarını karşılamada hiçbir sorunu 
kalmamış durumda. İşitme engelli 
sporcularımızla Avrupa'da ve dün-
yada çok üstün başarılar kazanıyo-
ruz. Federasyonda kupa müzemiz 
var." İşitme engellilerin takım spor-
larına ilgisinin yüksek olduğunu dile 
getiren Başkan Vural, "Voleybol, 
potansiyeli ve sportif başarısı yük-
sek bir branşımız. Futbolda da öyle 
yıl boyunca deplasmanlı bir şekilde 
devam eden 20 takımlı Süper Lig'i-
miz ve 24 takımlı 1. Lig'imiz var. 
Deprem nedeniyle geçen sene yapa-

mamıştık. Hentbolda yine dünyada 
başarımız var. Basketbol kadınlarda 
iyi durumdayız. Basketbol erkekler-
de gençlerimiz ile 4-5 senedir bir 
çalışma içindeyiz. Bunun yanında; 
karate, tekvando, judo ve güreşte de 
sporcularımız çok iyi." diye konuştu.

PARALİMPİK BRANŞLARIN 
NORMAL FEDERASYONLARA 

BAĞLANMASI
Paralimpik branşlarda olduğu 

gibi işitme engellilerde de normal 
federasyonlara bazı branşların ak-
tarıldığını ifade eden Vural, "Biz ko-
nuyla muhatap olduğumuzda Dünya 
İşitme Engelliler Federasyonuna 
(ICSD) yazıyla ilettik. ICSD de tam 
üyelik başvuruları kabul edilmiş ülke 
federasyonlarının sportif faaliyetle-
re katılacağının tüzüklerinde açıkça 
yazdığı, dolayısıyla bunun imkansız 
olduğu şeklinde cevap verdi. Bu 
gelen cevabı da Gençlik ve Spor Ba-
kanlığı'mıza bildirdik." değerlendir-
mesinde bulundu. n AA

Türkiye ilk 10’da
Türkiye Cimnastik Federasyonu Başkanı Suat Çelen, Türk jimnastiğinin dünyanın en iyi 10 ülkesi içinde olduğu-

nu belirtti. Çelen, jimnastiğinin 2023 yılında elde ettiği başarıları değerlendirdi, 2024 hedeflerinden bahsetti

Kerim Vural

Muhammed Salah’tan 
Gazzelilere destek!

İngiltere Premier Lig takımlarından Liverpool ile yine formda bir sezon 
geçiren Mısırlı futbolcu Muhammed Salah, sadece sahadaki performan-
sıyla değil Gazzeliler'e verdiği destekle de tam not aldı. Transfer olduğu 
2017 yılından bu yana Liverpool'un Premier Lig'de 30 yıllık şampiyonluk 
hasretini son erdirmesinde ve beş yılda üç kez final oynadığı UEFA Şam-
piyonlar Ligi'ni 2019'da kazanmasında büyük pay sahibi olan 31 yaşındaki 
Salah, saha dışındaki duruşuyla da örnek bir profil ortaya koydu. Sık sık 
ülkesinde zor şartlar altında hayatlarını sürdürmeye çalışan insanlara yap-
tığı yardımlarla haber olan Mısırlı yıldız, İsrail saldırısı altındaki Gazze'de 
yaşanan insani drama da ilk günden itibaren sessiz kalmadı.

SALAH VARSA GOL DE VAR
Son yıllarda Manchester City'nin şampiyonluklara ambargo koyduğu 

Premier Lig'de liderlik koltuğunda oturan Liverpool, şampiyonluğun en 
büyük favorileri arasında yer alırken, "Kırmızılar"ın gol yükünün yarısını 
Muhammed Salah çekti. Bu sezon 20 haftası geride kalan ligde 45 puanla 
zirvede yer alan Liverpool, rakip fileleri 43 kez havalandırırken, kalesinde 
18 gol gördü. Krallık yarışında 14 golle Manchester Cityli Erling Haaland ile 
ilk sırayı paylaşan Salah, yaptığı 8 asistle de takımının gol yollarındaki en 
etkili ismi oldu.

TAKIMI SIRTLIYOR
Toplam 22 gole doğrudan katkı sağlayan Salah, skor yükünün yarısın-

dan fazlasında takımını sırtladı Salah, İsrail'in şiddetli saldırısı altındaki 
Gazze'ye destek veren futbolcuların kadro dışı bırakıldığı ya da sözleşme-
lerinin feshedildiği dönemde sosyal medya hesaplarından destek payla-
şımları yapmaktan çekinmedi. İsrail'in hastanelere saldırdığı ekim ayında 
video paylaşan Salah, "Böyle zamanlarda konuşmak kolay değil. Çok fazla 
vahşet ve kalp kırıcı şiddet var. Son hafta yaşanan gerginliklere şahit olmak 
çok kötü. Bütün hayatlar kutsaldır ve korunmalıdır. Buna son verilmesi la-
zım. Aileler birbirinden koparıldı. Gazze'nin insani yardım almasına acilen 
izin verilmeli. Oradaki halk, çok kötü koşullar altında." ifadelerini kullandı.

MADDİ DESTEK SAĞLAMIŞTI
İkinci paylaşımını Noel'de yapan Salah, Gazze'de yaşananların unutul-

maması gerektiğini vurgulayarak, "Orta Doğu'da devam eden acımasız sa-
vaş, özellikle de Gazze'deki ölüm ve yıkımla birlikte bu yıl Noel'e büyük bir 
üzüntüyle giriyoruz. Lütfen onları unutmayın ve onların acılarına alışmayın. 
Mutlu Noeller." şeklinde görüş belirtti. Mısır Kızılayı İcra Direktörü Rami 
en-Nazar, ekim ayında yaptığı açıklamada, Salah'ın Gazze halkına maddi 
destekte bulunduğunu açıklamıştı. n SPOR SERVİSİSuat Çelen



Konyaspor’a Galatasaray’dan
 İcardi müjdesi

Galatasaray, Fenerbahçe 
derbisinde aldığı darbe sonrası 
yüz kemiklerinde kırık oluşan 
Arjantinli futbolcu Mauro Icar-
di'nin yapılan göz hastalıkları, 
kulak burun boğaz ve plastik 
cerrahi konsültasyonları sonucu 
bir süre oynamamasına karar 
verildiğini açıkladı. Sarı-kırmı-
zılıların resmi internet sitesin-
den konuyla ilgili yapılan açık-
lamada, "Trendyol Süper Lig’in 
18. haftasındaki Fenerbahçe maçında aldığı darbe sonrası yüz kemik-
lerinde kırık oluşan futbolcumuz Mauro Icardi’nin yapılan göz hastalık-
ları, kulak burun boğaz ve plastik cerrahi konsültasyonları sonucu bir 
süre oynamamasına karar verilmiştir. Travmanın 20. gününden sonra 
yapılacak değerlendirmenin ardından oyuncumuz gerekli görülürse bir 
maske yardımıyla oynayabilecektir" denildi.  n SPOR SERVİSİ
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‘Konyaspor kurtulacak’
Konyaspor Sportif Direktörü Ali Çamdalı, Trendyol Süper Lig'de ikinci yarının daha zor geçeceğini ancak buna ha-
zır olduklarını belirterek, "Yapacağımız dokunuşlarla bu takımı en çabuk şekilde alt sıralardan kurtaracağız." dedi

Çamdalı, yeşil-beyazlı ekibin üst 
üste 3 maçta dış sahada Galatarasay, 
Fenerbahçe ve İstanbulspor ile karşı-
laşacağını dile getirdi. Bu maçlardan 
puanlarla dönmek için çalıştıklarına 
işaret eden Çamdalı, zorlu periyotta 
alacakları puanların alt sıralardan kur-

tulmak için önemli olduğunu vurgu-
ladı. Çamdalı, ara transfer döneminin 
kısa süre sonra başlayacağını anım-
satarak, şunları kaydetti: "Muhakkak 
hamle yapacağız. Çünkü bu doku-
nuşlara ihtiyacımız var. Fakat sadece 
oyuncu almakla olmuyor. Tekrar o 

takım hüviyetini kazanmak önemli. 
Bunu son maçlarda kazandık. Takımı 
1, 2, 3, 4 neyse transferle güçlendirip 
yolumuza devam etmek istiyoruz."

EN HIZLI ŞEKİLDE ÇIKACAĞIZ
Takımın ofansif alandaki eksik-

lerine işaret eden Çamdalı, şöyle ko-

nuştu: "Bu puan durumuna rağmen 
savunmayı iyi yapan takım hüviyeti 
hala var. Üçüncü bölgede biraz daha 
kaliteli ayaklara ihtiyaç olduğunu gö-
rebiliyoruz. O yönde hamlelerimiz 
olacak. Şu an net isim vermek doğru 
değil. Yani bugün başlanan bir durum 

değil. Hazırlıklarımızı yaptık, çalışma-
larımızı yapıyoruz” dedi

KALİTE VURGUSU YAPTI
Çamdalı sözlerinin devamında ise 

şu ifadelere yer verdi, “Kulübün bir 
kültürü, ağırlığı ve duruşu var. Bütün 
maçlar zor. İkinci devre daha zor ama 

Konyaspor, bu durumdan en hızlı 
şekilde çıkacaktır. Yapacağımız doku-
nuşlarla bu takımı en çabuk şekilde alt 
sıralardan kurtaracağız. İleri bölgede-
ki ayakları biraz daha kaliteli hale çı-
karabilirsek işlerimiz bir tık daha kolay 
olabilir." n AA

Öncelikle herkesin 
yeni yılını tebrik ediyor, 
hayırlara vesile olmasını 
temenni ediyorum. Allah 
bizlere yeni yılda sağlık 
başta olmak üzere, hu-
zur, mutluluk getirsin. 
Dünya’da barışın hakim 
olduğu, çocukların öl-
mediği, temel hak ve 
özgürlüklerin hiçe sayıl-
madığı güzel bir yıl olsun 
inşallah…

Süper Lig’de heyecan kaldığı 
yerden devam ediyor. Geçtiğimiz 
günlerde Türkiye Futbol Federasyo-
nu 2023-2024 hakem listesini resmi 
sitesinden duyurdu. Listeler A Klas-
man, Klasman Hakem, Video Yar-
dımcı Hakem, gibi kategorilerde spor 
kamuoyu ile paylaşılmıştı. Şimdi yeni 
yılda herkesin beklentisi olduğu gibi, 
futbol takımlarımızın da Türkiye Futbol 
Federasyonu, Merkez Hakem Kurulu 
ve hakemlerimizden beklentileri var. 
Özellikle futbolseverlerinde beklentileri 
mevcut. 

Son zamanlarda ülkede tartışma 
haline gelen hakem kararları ve VAR 
düzenindeki bazı aksamalar spor ka-
muoyundan tepki ile karşılanmıştı. 
Hatta bazen yaşananlar zaman zaman 

şiddet olaylarına dönüş-
müştü. Spor birleştirici 
bir güçtür. Hepimizin 
hataları ya da eksikleri 
olabilir. Hakemlerimizi 
direk suçlamakta elbette 
doğru bir yaklaşımda 
olmaz. Lakin biraz daha 
dikkat etmek gerekiyor. 
Çünkü Türkiye’de ha-
kem olmak kolay bir şey 
değil…

Burada özellikle Türkiye Futbol 
Federasyonu, Merkez Hakem Kurulu, 
orta hakem, yan hakem, gözlemci-
lerimiz ve VAR odasında görev alan 
hakemlerimizin bu konuda biraz daha 
hassas olmaları gerektiğini düşünü-
yorum. Evet gözden kaçabilir bazı 
detaylar ama VAR gibi bir sistemimiz 
var. Bu sisteminde sağlıklı bir şekilde 
kullanılması gerektiğini düşünüyo-
rum. Yani birine VAR, diğerine yok 
olmasın…

TFF’den beklentimiz adil bir dü-
zen, şeffaf bir yönetim şekli, eşitlik ve 
her konuda kulüplerimiz ve hakemle-
rimizin menfaatlerini düşünmesidir. 
Birlikten dirlik doğar. Ben yeni yılda 
görev alacak olan hakemlerimize ba-
şarılar diliyor, herkesi saygı ve sevgi ile 
selamlıyorum….

GÜZEL BİR YIL, ADİL BİR YÖNETİM OLSUN!

aktassonic42@gmail.com
SAMET AKTAŞ

Konyaspor Süper Lig’in ikinci yarısında ligde çıkış yapmayı hedefliyor.

Konyaspor’da Calvo, bilmecesi sürüyor
Konyaspor’da sıcak geliş-

meler yaşanıyor. Kosta Rika ve 
Meksika basınında çıkan iddiala-
ra göre Francisco Calvo’nun Kon-
yaspor’dan ayrılmak istediği ileri 
sürüldü. Konyaspor ise Calvo ile 
özel bir görüşme yapmış, kendi-
si ile yola devam etmek istedik-
lerini açıklamıştı. Yaşanan bu 
gelişmelerin ardından ise Kosta 
Rika ve Meksika basınında çıkan 
iddialara göre sol ayaklı stoper 
olan Calvo’nun Konyaspor’dan 
ayrılmak istediği ve hatta çocuk-
larının eğitimi için gitmek iste-

diği ileri sürüldü. Calvo için bir 
dönem Türkiye’den Beşiktaş ve 
Trabzonspor’un listesinde olduğu 
biliniyordu. 

CALVO NE DEMİŞTİ?
Bu haberler tecrübeli oyun-

cuya sorulduğu zaman ise Kosta 
Rikalı stoper Francisco Calvo, 
"Beşiktaş'ın benimle ilgilendi-
ğine yönelik haberlerin çıkması 
beni mutlu ediyor. Ancak şu anda 
Konyaspor'a konsantre olmuş 
durumdayım. Eğer teklif gelirse, 
menajerimle birlikte bunu analiz 
ederim" açıklamasını yapmıştı.

Kosta Rikalı stoper sözleşmesi 
sona ermeden önce, "Konyaspor 
ile 1 yıl daha kontratım var. Şim-
di sadece bu sezonu en iyi ve en 
güçlü şekilde bitirmeye odaklan-
dım. Gelecekte neler olacağını 
göreceğiz" ifadelerini kullanmış-
tı. 

MİLLİ TAKIMDA VAZGEÇİLMEZ
Ülkesinin milli takımıyla son 

Dünya Kupası'nda da görev yapan 
31 yaşındaki stoper, golcü kim-
liği ile de ön plana çıkıyor. Milli 
Takımında 89 maça çıkan Calvo, 
savunma bölgesinde görev yap-

masına karşın 11 gol kaydetti. 
Konyaspor bu oyuncuyu ABD ta-
kımlarından San Jose'den 495 bin 
euro bonservis bedeliyle Temmuz 
2022'de transfer etmişti.
11 OCAK'TA SERBEST KALACAK

Sözleşmesi gereği 11 Ocak'ta 
bonservisini eline alacak olan 
tecrübeli stoper Calvo'ya, birçok 
kulübün ilgisi bulunuyor. Bu ge-
lişmeler yaşanırken oyuncunun 
menajerinin Calvo'nun ikinci yarı 
itibari ile Konyaspor formasını 
giymeme karanını aldığı belirtil-
di. n SPOR SERVİSİ



Kartal Aslan avında!
Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor, Süper Lig’in 19. Haftasında deplasmanda Galatasaray ile karşı-

laşacak. Yeşil beyazlılar, Galatasaray deplasmanından mutlak puan koparabilmenin hesaplarını yapıyor
Süper Lig’de heyecan kaldığı 

yerden devam ediyor. Süper Lig’in 
19. haftasında temsilcimiz TÜMO-
SAN Konyaspor, ligde şampiyonluk 
mücadelesi veren Galatasaray ile 
kozlarını paylaşacak. Hafta içim bo-
yunca Teknik Direktör Hakan Keleş, 
yönetiminde gerek taktik gerekse 
kondisyon çalışmalarına ağırlık ve-
ren Konyaspor, bu maçtan puan 
koparmak ve lig sıralamasında ateş 
hattından uzaklaşmak istiyor. 

YEŞİL BEYAZLILAR 
BASKI YAPACAK

Konyaspor İstanbul’da Galata-
saray, Fenerbahçe ve İstanbulspor 
maçları nedeniyle kamp yapacak. İlk 
olarak Galatasaray’a konuk olacak 
olan Konyaspor’da oyuncuların ve 
teknik heyetin moral olarak keyifli 
olduğu biliniyor. Konyaspor özellikle 
Galatasaray’a karşı ön alanda pres 
yaparak rakibini zorlamayı hedefli-
yor. Baskı yapmayı planlayan Kon-
yaspor, daha sonra teknik ve taktik 
olarak toplu hücum yaparak korku-
suz bir futbol sergilemeyi hedefliyor. 

SOKOL’DAN BEKLENTİ BÜYÜK
Takımda Calvo, bilmecesi devam 

ederken stoper hattında Kosta Rikalı 
oyuncu mutlak 11’deki yerini alacak. 
Keleş, Calvo’nun yanında Adil De-
mirbağ’ı monte edecek. Kanatlarda 
Moreno ve Michalak’a şans verecek 
olan Keleş’in orta sahada Soner ve 
Cicaldau’ya forma vermesi bekle-
niyor. Yeşil beyazlıların gol umudu 

ise sın haftaların formda ismi Sokol 
olacak. Keleş, formsuzluğu nedeniy-
le Nelson’u ise ilk 11’de sahaya sür-
mesi kesinlikle beklenmiyor. 

GALATASARAY’DA 5 EKSİK VAR
Galatasaray cephesinde ise 

önemli eksikler bulunuyor. Teknik 
direktör Okan Buruk, sarı kart ceza-
ları bulunan Sacha Boey ve Lucas 
Torreira Afrika Kupası için ülkele-
rine giden Hakim Ziyech ile Cedric 
Bakambu ve sakatlığı devam eden 
Oliveira’yı bu maçta oyuna süreme-
yecek. Konyaspor ise bu eksiklikler-
den faydalanmak istiyor. 

49’UNCU RANDEVU OLACAK
Konyaspor ve Galatasaray, tüm 

kulvarlar dahil olmak üzere bugüne 
kadar 48 defa karşı karşıya geldi. 
Bu maçla birlikte her iki takımda 
49’uncu kez kozların paylaşacak. 
Genel manada ise Galatasaray’ın 
Konyaspor’a karşı büyük üstünlüğü 
bulunuyor. Konyaspor Galatasa-
ray’a karşı 5 galibiyet, 9 beraberlik 
ve 34 yenilgi aldı. Deplasmanda ise 
Konyaspor rakibine karşı hiç galip 
gelemedi. Galatasaray kendi evinde 
Konyaspor’a karşı 20 galibiyet ve 4 
beraberlik elde etti. 

SARI KIRMIZILILAR 
GOL YEMİYOR

Galatasaray Süper Lig’de çıktığı 
17 maçta, 14 galibiyet elde etti. Sarı 
Kırmızılılar, 2 beraberlik alırken sa-
dece 1 kez mağlup oldu. 32 gol atan 
Galatasaray, kalesinde ise sadece 

9 gol gördü. Savunma anlamında 
başarılı grafik çizen Galatasaray, 
Fenerbahçe ile aynı puanda 44 ile 
ikinci sırada yer alıyor. Galatasaray 
ligin en az gol yiyen takımı olarak 
dikkat çekiyor. 

PUANLAR BİRBİRİNE YAKIN
Konyaspor ise Hakan Keleş’in 

takıma katılmasından sonra olumlu 
bir hava yakaladı. En son Kayse-
rispor’u mağlup eden yeşil beyaz-
lılar güzel bir futbol sergilemişti. 
Yeşil beyazlılar 14 maçta, 4 galibi-
yet elde etti. 6 kez berabere kalan 
Konyaspor, sahadan ise 7 defa 
mağlubiyetle ayrılan taraf oldu. Sü-
per Lig’de puan tablosunda ise 9 ile 
19 arasında çok fazla puan farkının 
olmaması dikkat çekiyor. Takımların 
birbirine yakın derece puanları var. 
Konyaspor’un ise 18 puanı bulunu-
yor. 

BİLETLER TÜKENDİ
Trendyol Süper Lig'de 2024 

yılının ilk santrası öncesi 19. haf-
tanın hakemleri açıklanmıştı. Buna 
göre İstanbul’da Pazar günü saat 
19.00’da oynanacak olan maçı ha-
kem Ali Şansalan yönetecek. Ali 
Sami Yen Spor Kompleksi RAMS 
Park’ta oynanacak olan mücadele 
ise biletlerin tamamen tükendiği 
öğrenildi. Öte yandan Konyaspor’un 
Galatasaray’dan Abdülkerim trans-
feri nedeniyle alacaklı olduğu 250 
bin avronun ödendiği açıklandı. 
n SAMET AKTAŞ

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.FENERBAHÇE 17 14 2 1 44 14 30 44
2.GALATASARAY 17 14 2 1 32 9 23 44
3.TRABZONSPOR 17 9 3 5 31 20 11 30
4.KAYSERİSPOR 17 8 5 4 24 20 4 29
5.BEŞİKTAŞ 17 9 2 6 25 23 2 29
6.ADANA DEMİRSPOR 17 7 6 4 31 22 9 27
7.ÇAYKUR RİZESPOR 17 7 5 5 22 23 -1 26
8.ANTALYASPOR 17 6 6 5 23 19 4 24
9.KASIMPAŞA 17 6 5 6 29 33 -4 23
10.SİVASSPOR 17 5 6 6 20 27 -7 21
11.ANKARAGÜCÜ 17 4 8 5 22 22 0 20
12.ALANYASPOR 17 5 5 7 18 25 -7 20
13.HATAYSPOR 17 4 7 6 25 24 1 19
14.BAŞAKŞEHİR 17 5 4 8 19 22 -3 19
15.GAZİANTEP 17 6 1 10 20 27 -7 19
16.KONYASPOR 17 4 6 7 18 22 -4 18
17.FATİH KARAGÜMRÜK 17 4 5 8 18 18 0 17
18.SAMSUNSPOR 17 4 3 10 19 29 -10 15
19.PENDİKSPOR 17 3 5 9 18 39 -21 14
20.İSTANBULSPOR 17 2 2 13 11 31 -20 5

SÜPER LİG  2023-2024
PUAN DURUMU
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TFF’nin yeni hakem listesi belli oldu

Konya’da Basketbol heyecanı yaşanacak

Futbolda 2023-2024 sezonu 
devre arası hakem listesi belli 
oldu. Türkiye Futbol Federas-
yonu (TFF) Merkez Hakem Ku-
rulunun (MHK) sezon öncesinde 
duyurduğu listede Süper Lig 
hakemleri arasında bulunan 
Mustafa Kürşad Filiz, Erkan Öz-
damar, Yaşar Kemal Uğurlu, 
Yiğit Arslan, Sarper Barış Saka 
ve Yasin Kol, A Klasman liste-
sinde yer aldı. TFF'nin internet 
sitesinden yapılan açıklamaya 
göre, MHK tarafından belirlenen 
klasman hakem, video yardımcı 
hakem ve A klasman hakem lis-

teleri şöyle:
KLASMAN HAKEM

Zorbay Küçük, Alper Akarsu, 
Burak Pakkan, Kadir Sağlam, 
Burak Şeker, Murat Erdoğan, 
Ömer Faruk Turtay, Bahattin 
Şimşek, Oğuzhan Çakır, Arda 
Kardeşler, Cihan Aydın, Ali Şan-
salan, Ümit Öztürk, Turgut Do-
man, Abdullah Buğra Taşkınsoy, 
Çağdaş Altay, Mehmet Türkmen, 
Mert Güzenge, Tugay Kaan Nu-
manoğlu, Volkan Bayarslan, Di-
renç Tonusluoğlu, Emre Kargın, 
Halil Umut Meler, Abdulkadir 
Bitigen, Muhammet Ali Metoğlu, 

Atilla Karaoğlan
VİDEO YARDIMCI HAKEM 

Mustafa İlker Coşkun, Serkan 
Tokat, Mustafa Öğretmenoğlu, 
Özgür Yankaya, Emre Malok, 
Neslihan Muratdağı, Onur Özü-
toprak, Alper Ulusoy, Hakan 
Ceylan, Kutluhan Bilgiç, Alper 
Çetin, Koray Gençerler, Erkan 
Engin, Bülent Birincioğlu

A KLASMAN HAKEM
Burak Olcar, Gürcan Hasova, 

Yaşar Kemal Uğurlu, Batuhan 
Kolak, Sarper Barış Saka, Adnan 
Deniz Kayatepe, Erkan Özdamar, 
Feridun Daldaş, Süleyman Baha-

dır, Ali Yılmaz, İlker Yasin Avcı, 
Mustafa Kürşad Filiz, Oğuzhan 
Uğurlu, Ozan Ergün, Ayberk De-
mirbaş, Davut Dakul Çelik, Fatih 
Tokail, Yiğit Arslan, Ömer Tol-
ga Güldibi, Raşit Yorgancılar, 
Yunus Dursun, Oğuzhan Aksu, 
Erdem Mertoğlu, Ömer Faruk 
Gültekin, Mehmet Ali Özer, Al-
paslan Şen, Faruk Aksuoğlu, 
Yasin Kol. Öte yandan Süper Lig 
yardımcı hakem, A Klasman yar-
dımcı hakem, B Klasman hakem 
ve yardımcı hakem ve B Klasman 
gözlemci listelerine de yer veril-
di. n SPOR SERVİSİ

Basketbol ING 
Türkiye Kupası'nda 
Dörtlü Final orga-
nizasyonu, 16-18 
Şubat'ta Konya'da 
d ü z e n l e n e c e k . 
Türkiye Basketbol 
Federasyonundan 
yapılan açıklamaya 
göre, Türkiye Sigor-
ta Basketbol Süper 
Ligi'nde 5, 6 ve 7 
Ocak'ta oynanacak 
15. hafta maçlarının 
ardından ilk yarı ta-
mamlanacak ve ING 
Türkiye Kupası'nda 
mücadele edecek 8 

takım belli olacak. 
Kupada çeyrek final 
müsabakaları, 13-
14 Şubat'ta tek maç 
eleme usulüne göre 
yapılacak. Çeyrek 
finalde rakiplerine 
üstünlük kuran ekip-
ler, Dörtlü Final'de 
mücadele etmeye 
hak kazanacak. Fe-
nerbahçe, Beşiktaş, 
Banvit, Anadolu 
Efes, TOFAŞ, Pınar-
karşıya, Galatasaray 
gibi takımlar favori 
olarak gösteriliyor. 
 n SPOR SERVİSİ

Milli yıldız İtalya’da döktürüyor
İtalyan ekibi Juventus forması giyen milli futbolcu Kenan Yıldız, 6-1 bi-

ten müsabakada takımı adına bir gol kaydetti. İtalya Serie A ekiplerinden 
Juventus, İtalya Kupası son 16 karşılaşmasında Salernitana’yı konuk etti. 
Mücadeleyi 6-1 kazanan Juventus, adını çeyrek finale yazdırdı. Karşılaş-
manın 66. dakikasında milli oyuncu Kenan Yıldız, Samuel Iling’in yerine 
oyuna dahil oldu. 18 yaşındaki futbolcu oyuna girdikten 22 dakika sonra, 
88. dakikada skoru 5-1’e getiren golü kaydetti. Juventus formasıyla ikinci 
kez gol sevinci yaşayan milli oyuncu, ilk golünü 23 Aralık 2023’te oynanan 
lig maçında Frosinone karşısında atmıştı.  n SPOR SERVİSİ


